
NOTĂ

Referitor la procesul verbal al şedinţei ordinare a Consiliului General al
Municipiului Bucureşti din data de 16.12.2009 facem următoarele precizări: din
motive tehnice, nu au fost Înregistrate audio dezbaterea şi aprobarea proiectelor de
hotărâre Înscrie la punctele 9 şi 10 pe ordinea de zi a şedinţei mai sus menţionate, şi
anume: Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenţi
studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investiţii "Consolidare şi reamenajare
pentru imobilul situat În Str. Sfânta Ecaterina nr. 3, sector 4" şi Proiect de hotărâre
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenţi studiului de fezabilitate
pentru obiectivul de investiţii "Extindere Spital Clinic de Ortopedie - Traumatologie şi
TBC Osteoarticular Foişor".

Având În vedere faptul că procesul verbal al şedinţei a fost redactat În
conformitate cu banda magnetică, În cuprinsul acestuia, astfel cum a fost adus la
cunoştinţă publică, nu se regăsesc cele două proiecte menţionate mai sus.

Potrivit consemnărilor efectuate de Direcţia Asistenţă Tehnică şi Juridică a
C.G.M.B. aceste proiecte de hotărâri au fost aprobate fără dezbateri, astfel:

" .
Preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici aferenţi studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investiţii "Consolidare
şi reamenajare pentru imobilul situat În Str. Sfânta Ecaterina nr. 3, sector 4.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi, abţineri? O voturi.
Acest proiect a fost adoptat.

Supun la vot Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici aferenţi studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investiţii "Extindere
Spital Clinic de Ortopedie - Traumatologie şi TBC Osteoarticular Foişor".

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi, abţineri? O voturi.
Acest proiect a fost adoptat.

"
Prezenta notă face parte integrantă din procesul verbal al şedinţei ordinare a

Consiliului General al Municipiului Bucureşti din data de 16.12.2009.
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Proces-verbal
Încheiat În şedinţa ordinară a Consiliului

General al Municipiului Bucureşti din
data de 16 decembrie 2009, orele 13,00

Şedinţa a avut loc În sala de consiliu de la etajul III din clădirea
Primăriei Municipiului Bucureşti, la care au participat 50 din cei 55 de
consilieri generali.

La şedinţă au participat următorii: domnul Sorin Mircea Oprescu -
Primar General al Municipiului Bucureşti, domnul Tudor Toma - Secretar
General al Municipiului Bucureşti, domnul Atăn~~soaei Mihai - Prefect al
Municipiului Bucureşti şi doamna Zamfir Georgiana - director executiv -
Direcţia Asistenţă Tehnică şi Juridică a C.G.M.B.

Au fost invitaţi să participe următorii: directorii din cadrul aparatului
de specialitate al Primarului General al Municipiului Bucureşti şi
televiziunea.

La şedinţă au fost absenţi următorii: Anton Mihaela, Boajă Minică,
Florescu Dragoş, lovici Teodor Victor, Popa Maria.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Bună ziua şi bine aţi venit la şedinţa ordi ară a Consiliului General

al Municipiului Bucureşti. Înainte de a Începe lucrările şedinţei de astăzi
am să dau citire unor note formulate către Consiliul General.

Prin adresa Înregistrată la Primăria Municipiului Bucureşti cu nr.
877901/07.12.2009 şi la Direcţia Asistenţă Tehnică şi Juridică a
C.G.M.B. cu nr. 3415/11.12.2009, doamna Bur~ea Daniela Alina solicită
Consiliului General al Municipiului Bucureşti să dispună revocarea
parţială a Hotărârii C.G.M.B. nr. 106/04.05.2006, şi anume art. 1 şi art. 3.

Menţionăm că, doamna Burcea Daniela Alina În anul 2007 a
acţionat În instanţă Consiliul General al Munipiului Bucureşti În dosarul
cu nr. 26699/3/2007, Tribunalul Bucureşti a ac mis acţiunea şi a anulat
parţial HCGMB. nr. 106/04.05.2006 art. 1 şi art. 3.

La această dată dosarul a fost suspendat cu acordul ambelor părţi.
Prin adresa Înregistrată la Primăria Municipiului Bucureşti cu nr.

878973/ 10.12.2009 şi la Direcţia Asistenţ~l Tehnică şi Juridică a
C.G.M.B. cu nr. 3443/15.12.2009, domnu!,!-Dag.~ie Victor Lucian
formulează plângere prealabilă privind Hotăr~ e'â ·~>'G·.M~f3.nr. 263/2008.

În motivele plângerii se menţioneazv ş~tl~(că_~pen~ficiarii PUZ-ului
Str Drumul Pădurea Neagră au blocat ac , "s~1 '~{,~irn'y'~iC. :z:::
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Aduce la cunoştinţă că majoritatea avizelor existente la dosar se
referă la alt proiect cu alte dimensiuni şi cu alţi indicatori urbanistici (aviz
urbanism nr. 14/1/2/04.04.07) motiv pentru care va formula plângeri
penale Împotriva funcţionarilor publici PMB - [lUAT care au comis un
astfel de abuz.

Domnule preşedinte de şedinţă am Înţeles că aveţi o Înştiinţare În
atenţia Consiliului General al Municipiului Bucureşti, de citit.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Bună ziua, bine aţi venit la lucrările şedin1:eiordinare a Consiliului

General din 16 decembrie 2009. Înainte de a Începe, permiteţi-mi să fac
o Înştiinţare către Consiliul General, În şedinţa ordinară din 26 noiembrie
a fost supusă dezbaterii şi aprobării Consiliului General proiectul de
hotărâre privind modificarea art. 3 din Hotărârea C.G.M.B. nr.345/2009
privind aprobarea modalităţii de punere În aplicare a Clauzei 35.3 din
Contractul de Concesiune nr.1329/29.03.2000 Încheiat Între Municipiul
Bucureşti În calitate de Concedent şi S.C. Apa Nova S.A. În calitate de
Concesionar cu privire la furnizarea de servicii de alimentare cu apă şi
canalizare pentru Municipiul Bucureşti. Potrivit Înregistrărilor audio ale
şedinţei mai sus menţionate şi transcrise În procesul-verbal de şedinţă,
proiectul a Întrunit un număr de 30 voturi pentru OÎmpotrivă şi 9 abţineri.
Din eroare am anunţat că pentru adoptarea acestui proiect este necesar
un minim de 37 voturi. Pentru aprobarea actului iniţial, respectiv
Hotărârea C.G.M.B. nr. 345/2009 privind aprobarea privind aprobarea
modalităţii de punere În aplicare a Clauzei 35.3 din Contractul de
Concesiune nr.1329/29.03.2000 Încheiat Între Municipiul Bucureşti În
calitate de Concedent şi S.C. Apa Nova S.A. În calitate de Concesionar
cu privire la furnizarea de servicii de alimentare cu apă şi canalizare În
Municipiul Bucureşti a fost necesar la momentul respectiv un număr de
minim 28 de voturi În conformitate cu prevederile art. 45 alin. (2) din
Legea nr.215/2001. În consecinţă modificarea Hotărârii C.G.M.B. nr.
345/2009 trebuia sa obţină acelaşi cvorum de 28 de voturi. Având În
vedere cele menţionate precizez că proiectul de hotărâre mai sus
menţionat pentru modificarea art. 3 din hotărârea C.G.M.B. nr. 345/2009
a fost adoptat.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Vă supun la vot procesul verbal Încheiat În şedinţa ordinară a

Consiliului General al Municipiului Bucureşti din data de 26 noiembrie
2009.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? Ovoturi, abţineri?
Ovoturi.
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Înainte de a intra În dezbaterea ordinii de zi, aş vrea să vă rog dat

fiind faptul că au trecut emoţiile electorale s,ă Încercăm dacă avem
declaraţii politice de făcut, rog liderii partidelor politice să facă aceste
declaraţii la Începutul şedinţei, urmând ca În cursul acesteia să ne
pronunţăm punctual pe punctele supuse În dezbatere. Mai am o
rugăminte la dumneavoastră, În general dreptul la replică să ÎI utilizăm
mai rar ca să nu lungim În mod absurd fiecare punct. Am analizat cu
atenţie procesele verbale ale şedinţelor trecute, le aveţi şi
dumneavoastră la dispoziţie şi puteţi să constataţi că se pierd zeci de
minute În dezbateri inutile şi mai ales În replici fără sens. De aceea de
preferat ar fi În luările de cuvânt pe care o să le faceţi de aici Încolo să
nu mai faceţi referire la persoane.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Mai am de făcut un anunţ. Având În vedere că probabil aceasta

este penultima, dacă nu chiar ultima şedinţă pe anul În curs, vreau să vă
aduc la cunoştinţă că În conformitate cu prevederile art. 51. alin (4) din
Legea nr. 215/2001 privind administraţia publici~ locală, fiecare consilier
local precum şi viceprimarul sunt obligaţi să prezinte un raport anual de
activitate care va fi făcut public prin grija secretarului. De asemenea
Legea nr.393/2005 art. 50 alin (3) prevede că pentru comisiile de
specialitate există obligativitatea să prezinte Consiliului un raport anual
de activitate care va fi făcut public tot prin grija secretarului comunei sau
oraşului, respectiva Secretarului General al Municipiului Bucureşti.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Care este termenul exact pentru predarea ... ?

Domnul Secretar General Tudor Toma
Nu avem un termen Însă trebuie să-o facem cât mai curând.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Înainte de a discuta eventualele completări pe ordinea de zi avem

o cerere de luare de cuvânt din partea asociaţiei de proprietari din
tarlaua 468 Vadul Moldovei reprezentată de doamna Cristina Dimir. Vă
propun ca această luare de cuvânt să fie la sf21rşitul şedinţei Consiliului
General.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi, abţineri?
O voturi.

Doamna Dimir sunteţi În sală? O să aveţi posibili@lea ~ă vorbiţi În
faţa Consiliului la sfârşitul şedinţei. ;,.,,<,~t:..~:_/1 . ~

Câţi consilieri sunt prezenţi' În acest moment?/~~/~'~~~_--.:-
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În sală sunt 45 de consilieri generali.
Aş dori să ştiu dacă la proiectul de ordine:le zi aveţi completări sau

amendamente?

Domnul Primar General Sorin Mircea OprE~.scu
Doamnelor şi domnilor consilieri generali, domnule preşedinte de

şedinţă, pe ordinea suplimentară a şedinţei v~~rog să fiţi de acord să
adăugăm câteva puncte pentru că ele au apElrut din istoria apropiată,
proiecte pe care le supun atenţiei dumneavoastră:

1.Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea
C.G.M.B. nr.44/2008 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici
aferenţi studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investiţii Extindere
Teatrul Masca.

2. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii
C.G.M.B. nr.201/2009 privind aprobarea amplasamentelor situate În
pasajul din Piaţa universităţii pe care vor fi amenajate spaţii cu altă
destinaţie. Este vorba despre punerea În legalitate, În sensul că noi am
scăpat la hotărârea aceea de a vorbi despre )unctul de prim - ajutor.

3. Proiect de hotărâre privind vânzarea ditre SC Remax Imobiliare
SRL a terenului În suprafaţă de 151,70 mp. I proprietatea Municipiului
Bucureşti, reprezentând cota indiviză de 28,52%, din suprafaţa totală.

4. Proiect de hotărâre privind re~llementarea raporturilor
contractuale cu utilizatorii spaţiilor În care se desfăşoară activităţi conexe
actului medical, spaţii aflate În imobile proprietate privată a Municipiului
Bucureşti.

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului "Consolidare,
restaurare şi conservare Arcul de Triumf" şi aici este Încă un proiect de
hotărâre conex la fel pentru Observatorul Astr momic, la fel pentru vila
Mina Minovici şi pentru casa Cesianu. Fiecare reprezentând câte o
baterie de două proiecte, sunt făcuţi pe banii Uniunii Europene, facem
aceste refaceri.

6. Proiect de hotărâre privind stabilirea nivelurilor impozitelor şi
taxelor locale În Municipiul Bucureşti, pentru anul 2010.

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea plafonului prevăzut de
articolul nr.178 din Ordonanţa Guvernului României nr. 92/2003,
republicată, cu modificările şi completările ulterioare.

Vă mulţumesc.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnule primar dacă am

ordinea de zi suplimentară a unui
sunt şi alte? ....

Înţeles bine doriţi introducerea pe
număr de 14 pl:l.lJcte.Bun. Dacă mai
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Domnul consilier general Dincă Dumitru
Solicit introducerea pe ordinea de zi a punctului interpelări la

Începutul şedinţei.

Domnul consilier general Scarlat Horia
Bună ziua. Dragi colegi vă propun În pri lui rând puţină atenţie şi

cu tot respectul domnule primar, dar sunt 14 puncte introduse pe ordinea
de zi pe care sunt convins că majoritatea consilierilor nu au avut timp să
le studieze. Uitaţi-vă, acestea sunt materialele În posesia cărora am
intrat acum 3 minute.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Dacă Îmi permiteţi, proiectele au fost ieri În comisii.

Domnul consilier general Scarlat Horia
Ok. Dar mi se pare puţin anormal ca aproape să se dubleze

ordinea de zi cu un număr de proiecte pe ordinea suplimentară, când
aceste proiecte puteau foarte frumos să fie pe convocatorul ordinii de zi
deja prezentată de domnul primar. Vă rugăm ca măcar pentru data
viitoare totuşi să nu mai exagerăm cu 14 puncte pe ordinea de zi
suplimentară. Este foarte mult şi deja cred Ce) foarte mulţi dintre noi
votează În necunoştinţă de cauză. Vă mulţumesc.

Domnul Primar General Sorin Mircea OprE~scu
Doamnelor şi domnilor consilieri generali, domnule preşedinte de

şedinţă, vă rog să Îmi permiteţi să răspund şi dacă puteţi să fiţi puţin
atenţi este perfect. Vă rog să facem următoarea socoteală, următorul
exerciţiu. Din 14 proiecte propuse pe ordinea suplimentară, 8 privesc 4
obiective culturale care de un an stau În pregătire pentru a Îndeplini toate
condiţiile de a fi supuse aprobării dumneavoastră pentru a putea obţine
banii ca În 2010 să putem să le reparăm. f\m mers din aberaţie În
aberaţie cu cererile pe care mi le-au făcut această Agenţie pe care sunt
hotărât să o rezolv odată pentru totdeauna pentl"u lipsa ei de efectivitate,
agenţia interplanetară care funcţionează de câţiva ani şi rămâne cu
bugetul neatinse de 300 milioane, nu s-a cheltuit un ban din această
inter - relaţie dintre Bucureşti şi judeţ timp de 3 ani şi jumătate şi noi
facem proiecte. În sfârşit, ele au fost puse de comun acord, deci opt
dintre aceste proiecte sunt pe formă şi pe fond. Ele au trecut prin
comisie, a noua propunere pe care am făcut-o este nivelul de taxe
stabilit prin hotărâre de guvern, unde noi vom veni şi vom interveni şi
vom spune că cei care Îşi plătesc taxele ace~::~teapână la data de 31
martie beneficiază de o scutire de 10% dacă dumneavoastră veţi fi de
acord şi iată că aceasta stă În puterea noastrc3, a dumneavoastră. Iată

\ ~-~;~~~~
. e, }' ' cr-=-- .-'t"'----

\ 'o

5



că, practic din multitudinea aceasta de proiecte care par a fi foarte multe,
şase dintre ele au fost terminate pe parcurs şi ce este important au trecut
toate prin comisii, domnule consilier general.

Doamna consilier general Tapardel Ana CI~ludia
Domnule primar Într-adevăr aceste proiecte probabil că au trecut

Ieri prin comisii. Ţin să vă aduc la cunoştinţă că eu, consilier general,
care nu am făcut parte din acele comisii, nu am nici cea mai mică
cunoştinţă de aceste proiecte. Nu ştiu oacă este dovadă de
incompetenţă sau de iresponsabilitate, eu nu vreau să votez precum
primarul, vreau să votez În cunoştinţă de cauză şi vreau să citesc acele
proiecte.

În al doilea rând, la Comisia de relaţii in ernaţionale, am chemat
nişte directori din cadrul primăriei care au primit acordul dumneavoastră
să vină, cu semnătura dumneavoastră. Aceşti directori nu s-au
prezentat.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnişoara Ţapardel, aceasta la punctul e interpelări.

Doamna consilier general Tapardel Ana CI~wdia
Tocmai pentru că vorbim de acele comisii, despre proiectele din

comisii şi aceasta se discută la comisii. Cu cine 'le discută la comisii? Cu
directorii care nu vin? Cu cine discutăm proiectele la comisii? Ca atare
grupul nostru .... Cred că putem să avem cunoştinţă de aceste proiecte,
să nu ne mai trezim În ziua şedinţei cu un teanc de proiecte
suplimentare. Sunt importante atunci le putem pl'egăti din timp, aşa mi se
pare normal.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Avem mai multe propuneri din partea domnului Primar General

Oprescu. De asemenea avem o propunere din partea domnului Dincă
Dumitru. Le dau citire pe rând şi ne vom exprima prin vot.

-Ia ora 14.00 a venit domnul consilier gener'al Păduraru Alexandru -
Mi-aţi comunicat la orele 13,50 că sunt 45 de consilieri prezenţi iar

alora 14.00 sunt prezenţi 46 de consilieri.
Am să supun al vot propunerea domnului Primar General de

suplimentare a ordinii de zi.
Primul punct pe ordinea de zi suplimentară proiect de hotărâre

pentru modificarea anexei la Hotărârii C.G. /I.B. nr.44/2008 privind
aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenţi studiului de fezabilitate
pentru obiectivul de investiţii Extindere Teatrul Masca.
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Cine este pentru introducerea acestui punct pe ordinea de zi? 25
voturi, Împotrivă? O voturi, abţineri? 16 votur'i (Giugula D., Stan 1.,
Drăghici A" Ţapardel C., Sitaru J" Rizoiu M., Nedelcu C., Păduraru A.,
Berbecaru A., Scarlat H., Poteraşu C., Purcărea S., Meran D., Niţu R.,
Grigorescu R., Tănase 1.).

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi.

Proiect de hotărâre pentru modificarea ~)i completarea Hotărârii
C.G.M.B. nr.201/2009 privind aprobarea amplasamentelor situate În
pasajul din Piaţa Universităţii pe care vor fi amenajate spaţii cu altă
destinaţie decât aceea de locuinţă, conform profilelor de activitate
stabilite, precum şi a documentaţiei de organizare a procedurii de licitaţie
publică cu strigare În vederea Închirierii acestora.

Cine este pentru introducerea acestui punct pe ordinea de zi? 28
voturi, Împotrivă? O voturi, abţineri? 18 votul"j (Giugula D., Stan 1.,
Drăghici A., Ţapardel C., Sitaru J., Rizoiu M., f\ledelcu C., Păduraru A.,
Berbecaru A., Mihăilescu 1., Scarlat H., Poteraşu C., Purcărea S.,
Meran Do,Niţu R., Grigorescu Ro,Tănase 1., Nicorescu V.).

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi.

Proiect de hotărâre privind vânzarea către SC Remax Imobiliare
SRL a terenului În suprafaţă de 151,70 mp., oroprietatea municipiului
Bucureşti, reprezentând cota indiviză de 28,52% din suprafaţa totală de
526 mp. situat În Str. Mihai Eminescu nr.165, sector 2

Cine este pentru introducerea acestui punct pe ordinea de zi? 29
voturi, Împotrivă? 5 voturi (Meran D., Purcărea So, Scarlat Ho,
Grigorescu R., Niţu R.), abţineri? 10 voturi (Giugula Do, Stan 1.,
Drăghici Go, Berbecaru A., Sitaru J., Ţapardel Co, Rizoiu M., Nedelcu Co,
Mihăilescu B., Nicorescu V.).

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi.

Proiect de hotărâre privind reglementarea raporturilor contractuale
cu utilizatorii spaţiilor În care se desfăşoară activităţi conexe actului
medical, spaţii aflate În imobile proprietate privată a Municipiului
Bucureşti. Este vorba despre cabinetele de tehnică dentară.

Cine este pentru introducerea acestui punct pe ordinea de zi?28
voturi, Împotrivă? O voturi I abţineri? 16 vot Jri (Giugula D., Stan 1.,
Drăghici A., Ţapardel C" Sitaru J., Rizoiu M., I\ledelcu C., Păduraru A.,
Berbecaru A., Mihăilescu 1., Scarlat H" Purcărea S., Niţu R" Tănase 1.,
Nicorescu V., Grigorescu R.),.

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi.
f
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Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului "Consolidare,
restaurare şi conservare Arcul de Triumf" şi a cheltuielilor legate de
proiect, pentru solicitare finanţare nerambursabilă prin Programul
Operaţional Regional 2007-2013, Axa prioritarEI 5, Domeniul major de
intervenţie 5.1.

Cine este pentru introducerea acestui punct pe ordinea de zi? 28
voturi, împotrivă? O voturi I abţineri? 16 voturi (Giugula D., Stan 1.,
Drăghici A., Ţapardel C., Sitaru J., Poteraşu C., Nedelcu C., Păduraru
A., Berbecaru A., Mihăilescu 1., Scarlat H., Purcărea S., Niţu R.,
T ănase 1., Meran D., Grigorescu R.) ..

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi.

Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-
economice şi a indicatorilor tehnico-economici aferenţi proiectului
"Consolidare, restaurare şi conservare Arcul de Triumf", pentru solicitare
finanţare nerambursabilă prin Programul Operaţional Regional 2007-
2013, Axa prioritară 5, Domeniul major de intervenţie 5.1.

Cine este pentru introducerea acestui punct pe ordinea de zi? 28
voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 16 vot Jri (Giugula D., Stan 1.,
Rizoiu M., Ţapardel C., Sitaru J., Poteraşu C., IJedelcu C., Păduraru A.,
Nicorescu V., Mihăilescu 1., Scarlat H., Purcărea S., Nitu R., Tănase 1.,
Meran D., Grigorescu R.).

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi.

Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului "Reabilitare şi
consolidare muzeu Dr. Nicolae Minovici" precum şi a cheltuielilor legate
de proiect, pentru solicitare finanţare nerambursabilă prin Programul
Operaţional Regional 2007-2013, Axa prioritari3 5, Domeniul major de
intervenţie 5.1.

Cine este pentru introducerea acestui punct pe ordinea de zi? 28
voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 9 voturi (Giugula D., Stan 1.,
Drăghici A., Ţapardel C., Sitaru J., Riz )iu M., Nicorescu V.,
Mihăilescu B., Păduraru A.).

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi.

Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-
economice şi a indicatorilor tehnico-economici aferenţi proiectului
"Reabilitare şi consolidare muzeu Dr. Nicolae f\/Iinovici", pentru solicitare
finanţare nerambursabilă prin Programul Operaţional Regional 2007-
2013, Axa prioritară 5, Domeniul major de intervenţie 5.1

Cine este pentru introducerea acestui punct peA'pJdine.a de zi? 28
voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 7 ~voturi (Pă~(e'~~'~:', Rizoiu M.,

Ţapardel C, Sitaru J, Giugula D, Stan 1, ~~~9hi~/A(f;?!Si-~
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Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi.

Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului "Consolidare,
restaurare şi conservare Observator Astronomic Vasile Urseanu" şi a
cheltuielilor legate de proiect, pentru solicitare finanţare nerambursabilă
prin Programul Operaţional Regional 2007-2013, Axa prioritară 5,
Domeniul major de intervenţie 5.1.

Cine este pentru introducerea acestui punct pe ordinea de zi? 28
voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 13 voturi (Purcărea S., Păduraru A.,
Nicorescu V., Ţapardel C., Tănase 1., Niţu I:~., Meran D., Sitaru J.,
Nedelcu C., Mihăilescu 1., Scarlat H., Poteraşu C., Grigorescu R.).

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi.

Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-
economice şi a indicatorilor tehnico-economici aferenţi proiectului
"Consolidare, restaurare şi conservare Observator Astronomic Vasile
Urseanu", pentru solicitare finanţare nerambursabilă prin Programul
Operaţional Regional 2007-2013, Axa prioritari3 5, Domeniul major de
intervenţie 5.1.

Cine este pentru introducerea acestui pur,ct pe ordinea de zi? 28
voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 13 voturi (F'urcărea S" Păduraru A.,
Nicorescu V., Ţapardel C., Tănase 1., Niţu F~~., Meran D., Sitaru J.,
Nedelcu C., Mihăilescu 1., Scarlat H., Poteraşu C., Grigorescu R.).

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi.

Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului "Consolidare,
restaurare şi conservare Casa Cesianu" şi CI cheltuielilor legate de
proiect, pentru solicitare finanţare nerambursabilă prin Programul
Operaţional Regional 2007-2013, Axa prioritar~3 5, Domeniul major de
intervenţie 5.1.

Cine este pentru introducerea acestui punct pe ordinea de zi? 29
voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 13 voturi (Purcărea S., Păduraru A.,
Nicorescu V., Ţapardel C., Sitaru J" Nedelcu C., Mihăilescu 1.,
Scarlat H., Poteraşu C., Grigorescu R., Giugula )., Drăghici A., Stan 1.).

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi.

- la ora 14.10 a venit domnul consilier Stan Nicuşor -

Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-
economice şi a indicatorilor tehnico-economici aferenţi proiectului
"Consolidare, restaurare şi conservare Casa Cesianu", P.E?fiWU'~$olicitare
finanţare nerambursabilă prin Programul Operaţiona~: Regional~ -2007-
2013, Axa prioritară 5, Domeniul major de int~rvenţie q 1, _ .~~
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Cine este pentru introducerea acestui punct pe ordinea de zi? 29
voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 13 voturi (P Jrcărea S., Păduraru A.,
Nicorescu V., Ţapardel C., Sitaru J., Nedelcu C., Mihăilescu 1.,
Scarlat H., Poteraşu C., Grigorescu R., Giugula D., Drăghici A., Stan 1.).

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de 2~i.

Proiect de hotărâre privind stabilirea nivelurilor impozitelor ŞI

taxelor locale în municipiul Bucureşti, pentru anul 2010.
Cine este pentru introducerea acestui punct pe ordinea de zi? 29

voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 13 voturi (Purcărea S., Păduraru A.,
Nicorescu V., Ţapardel C., Sitaru J., Nedelcu C., Mihăilescu 1.,
Scarlat H., Poteraşu C., Grigorescu R., Niţu R., Tănase 1., Rizoiu M.).

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi.

Proiect de hotărâre privind aprobarea plafonului prevăzut de
articolul nr.178 din Ordonanţa Guvernului ~omâniei nr. 92/2003,
republicată, cu modificările şi completările ulterioare.

Cine este pentru introducerea acestui punct pe ordinea de zi? 35
voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 7 voturi (Sitaru J., Ţapardel C.,
Drăghici A., Păduraru A., Mihăilescu 1., Berbecaru A., Nicorescu V.).

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi.

Mai avem o propunere din partea domnului Dumitru Dincă ŞI

anume şi anume introducerea pe ordinea de zi a punctului interpelări.
Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi, abţineri?

1 vot (Pop R.).
Acest punct a fost introdus pe ordinea de zi.

Supun la vot ordinea de zi în integralitatea ei aşa cum a fost ea
completată şi amendată prin votul dumneavoastră.

Domnule primar avem o propunere din partea, dacă vreţi a
coiniţiatorului acestui proiect, este vorba despre proiectul numărul 2 pe
ordinea de zi, proiect de hotărâre privind completarea şi modificarea
Hotărârii CGMB nr. 32/2007 pentru reglementarea raporturilor
contractuale privind spaţiile cu altă destinaţie decât aceea de locuinţă
aflate în administrarea Consiliului General al Municipiului Bucureşti.
Dânsul solicită amânarea pentru şedinţa ulterioară pentru o mai bună
clarificare.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Îmi închipui că aţi cerut amânarea pentru lucruri serioase nu

pentru .... , absolut de acord. ,
'\' (\..o)
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Dacă vă asumaţi acest punct de vedere ÎI supun la vot.

Domnul Primar General Sorin Mircea Opreşcu
Absolut.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Avem propunerea de a scoate de pe ordinea de zi proiectul de

hotărâre privind completarea şi modificarea Hotărârii CGMB nr. 32/2007
pentru reglementarea raporturilor contractuale privind spaţiile cu altă
destinaţie decât aceea de locuinţă aflate În administrarea Consiliului
General al Municipiului Bucureşti.

Cine este pentru scoaterea acestui punct de pe ordinea de zi?
majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi, abţineri? 1 vot (Purcărea S.).

Acest proiect de hotărâre a fost scos de pe ordinea de zi.

Supun la vot ordinea de zi În integralitatea ei aşa cum a fost ea
completată şi amendată prin votul dumneavoastr~3.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi, abţineri?
5 voturi (Drăghici A., Sitaru J., Giugula D., Purcă ea S., Niţu R.).

Ordinea de zi a fost adoptată.
Punctul interpelări.

- la ora 15.15 a venit domnul consilier Alexe Florin Alexandru -

Domnul consilier general Dincă Dumitru
Domnule primar, domnule preşedinte, stimaţi colegi consilieri

generali, având În vedere că anul acesta se Împlinesc 20 de ani de la
Revoluţia din decembrie 1989 solicit un moment de reculegere În
memoria celor care s-au jertfit pentru ca noi şi mulţi alţii să fim În locurile
pe care le-am ocupat sau pe care dorim să le ocupăm. Vă rog un
moment de reculegere. Vă mulţumesc.

Ca să-i liniştesc pe colegii mei revoluţionari care sunt În sală, am
cerut amânarea proiectului legat de revoluţionari pentru că proiectul
domnule primar aş vrea să vorbesc cu dumneavoastră .... Domnule
primar, proiectul numărul 2 de pe ordinea de zi mă străduiesc de cel
puţin 6 luni să-I fac viabil să poată fi introdus In Consiliu ca să putem
repara o dată pentru totdeauna nişte nedreptă1;i care li s-au făcut unor
oameni, care s-au jertfit pentru ca şi dumneavoastră domnule primar să
fiţi astăzi primar general. Poate că dacă nu era momentul decembrie
1989 ati fi fost doctorul Sorin Oprescu de la Spitalul ...MtJlîicipal, de la o
altă c1i~ică sau mai ştiu eu ce. Având În. vedere )ţi-tfa ac~sto· ,oameni,
dumneavoastră sunteţi acum primar general, o c1~mtlit9·ţ:~,;,~~9rte~naltă În
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statul român. Este cam a treia funcţie sau a patm În ierarhia funcţiilor În
acest stat. Ce vă reproşez domnule primar este că aparatul de
specialitate al primarului, refuză cu bună ştiinţă, să lucreze la anumite
proiecte şi lucrează numai la proiecte care Îi interesează, din ce motive
numai dumneavoastră ştiţi. Proiectul care a fost. iniţiat de către Direcţia
Achiziţii este un proiect struţo-cămilă care nu poate să vină În
Întâmpinarea problemelor cu care aceşti oameni se confruntă. Acesta
este unul dintre punctele pe care le-am atins, vă rog să luaţi notă de
această problemă pentru că nu ştiu dacă aţi observat domnule primar,
nu sunt impertinent, nu sunt obraznic, sunt cât se poate de respectuos,
nu am venit niciodată să dau buzna la dumneavoastră În cabinet pentru
a rezolva aceste probleme.

În al doilea rând, domnule primar Încă de cc3ndam fost promovat În
funcţia de consilier general, chiar de la prima şedinţă dacă Îmi aduc bine
aminte, am adus În atenţia dumneavoastră şi În atenţia Consiliului
General necesitatea realizării unui monument cu ocazia comemorării a
20 de ani de la Revoluţia din decembrie, v-am rugat atunci să uzaţi de
toate pârghiile de care dumneavoastră dispuneţi pentru ca să se
realizeze un proiect, să se stabilească licitaţii şi În sfârşit, În luna
decembrie acest monument să fi putut să fie astc~zinu numai privit, dar şi
admirat de milioanele de oameni, stimaţi colegi, care În decembrie 1989
au participat la revoluţie. Stimaţi colegi, eu am nişte probleme, probleme
pe care aş vrea să le Înţelegeţi cu toţii, domnule aici este vorba de
societatea românească, aici nu este vorba de un partid anume, nu este
vorba de ce vrea sau ce nu vrea un individ, dacă Revoluţia Română a
fost realizată de către societatea românească ea trebuie respectată,
trebuie stimată ca atare nu trebuie marginalizată, nici revoluţia ca
fenomen dar nici revoluţionarii ca subiecţi ai acestei revoluţii. Tocmai de
aceea domnule primar am marea rugăminte la dumneavoastră să daţi
mai multă atenţie acestor probleme ale revoluţionarilor pentru că vă
promit În modul cel mai serios, foarte bine că nu este presa aici pentru
că nu vrem ca să ieşim cu problemele noastre În public. Vrem să ne
spăIăm rufele aici, În familia noastră. Domnule primar dacă nici anul
acesta nu Începem cu dreptul şi nu realizăm nimic pentru repararea
anumitor greşeli, vă dau cuvântul meu că mobilizez revoluţionarii din
toată capitala care sunt aproximativ 5000-6000 şi atunci vom Încerca
dacă de bună voie, dacă prin duhul blândeţii nu se pot realiza anumite
lucruri vom Încerca să le realizăm aşa cum le-am realizat În decembrie
1989. Eu nu doresc nimănui să ajungem În momentul acela.

Ultimul punct pe care ÎI am În această interpelare este următorul:
domnule primar, domnule preşedinte, domnilor colegi, fac propunerea ca
În fiecare an În luna decembrie şe~inţa de Consiliu General să fie
declarată şedinţă solemnă şi să creeze posibilitatea şi revoluţionarilor să
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Îşi expună anumite puncte de vedere, anumite neÎmpliniri şi de ce nu să
comemorăm şi să aniversăm Împreună evenimentul din decembrie 1989.
Ţinând cont de acest lucru va fi necesar ca la această şedinţă aniversară
şi de comemorare, pentru că aşa este bine fiind vorba de discutarea
subiectului Revoluţie, să se cânte imul României.

Doamna consilier general Toma Veronica
Domnule Primar General am rugămintea la dumneavoastră să luaţi

măsurile ce se impun vis-a-vis de angajaţii din primărie, din executiv În
speţă doamna director adjunct al Direcţiei Financiar Contabil, doamna
Ţârlescu. Propunerea mea este de demitere din această funcţie a
doamnei pentru nepunerea În aplicare a Hotărârii C.G.M.B. nr. 217/2009
În ceea ce priveşte indemnizaţia Comisiei de vânzări de spaţii medicale
constituită În baza Ordonanţei 68 neadusă la Îndeplinire nici În momentul
de faţă drept pentru care comisia şi-a suspendat activitatea. Vă
mulţumesc.

Domnul Primar General Sorin Mircea Opreşcu
Domnule preşedinte, doamnelor consilieri generali, domnilor

consilieri generali. În legătură cu problemele ridicate În interpelări, pe
scurt vă rog să Îmi permiteţi să vă răspund În mod direct. Aş vrea ca pe
viitor cunoscând adevărul despre felul În care se studiază aceste
proiecte şi mă adresez doamnei consilier general Ţapardel, aş vrea să
renunţăm la ideea de a pune frână la orice fel de proiect spunând În felul
următor: trebuie să ÎI consultăm În profunzime. Dumneavoastră Înţelegeţi
foarte bine două dimensiuni şi dacă nu le Înţelegeţi vă rog să Îmi
permiteţi să vi le explic eu. Prima dimensiune eS"e aceea că de abia de-a
lungul anilor am reuşit să găsim dar cu multă timiditate oameni care să
fie În stare să facă ca aceste proiecte să corespundă cu matriţa
europeană. Aş vrea să Înţelegeţi că majoritatea frânelor nu sunt de la
Uniunea Europeană, majoritatea frânelor sunt de la programele făcute
de persoane În România de-a lungul timpului cu 3 neuroni: unul În cap,
unul În cur, unul În picior. Şi ei gândesc În felul acesta şi aplică. Dacă
astăzi aveţi aceste proiecte vă rog să credeţi că a trebuit să treacă un an
şi două luni ca ele să poată să fie Doamnă, eu vorbesc cu
dumneavoastră dacă Îmi permiteţi altfel să ştiţi că nu mă mai adresez.
Probabil că nu vă interesează şi răspunsul ci doar interpelarea. Vă
mulţumesc. Consider Încheiat. Pentru doamna consilier general În
legătură cu ceea ce prezentaţi dumneavoastră Consiliului cu cabinetele
medicale aş vrea să vă spun că am un punct de vedere dat de către .
vi l-am arătat adineauri, dat de către serviciu, Într-adev.ăr...a.ici există o
frază care mă pune şi pe mine pe gânduri din care rezultă că".Înţelesul
dat de noi articolul ordonanţei este \ corect. [ste;/ÎnţeIEt~J~1s8rJjfiului.
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........... Nu mai este nevoie, mi l-aţi citit. Pentru domnii consilieri, este În
regulă, aici am .

Doamna consilier general Toma Veronica
Este foarte scurt şi este foarte important. "Cheltuielile ocazionate

de organizarea şi desfăşurarea procedurilor de vânzare a spaţiului
medical altele decât cele prevăzute la alin. 1 sunt suportate de către
vânzător din bugetul propriu, iar În cazul Încheierii contractului de
vânzare - cumpărare acestea se deduc cu prioritate din Încasările
obtinute".

Domnul Primar General Sorin Mircea OprE~scu
În legătură cu monumentul Revoluţiei , pal nu v-am spus

doamnă ce se Întâmplă? Mă pune şi pe mine pe gânduri şi vom avea o
discuţie toţi trei: eu, dumneavoastră şi directorul În cauză. Este a patra
oară când discutăm despre acelaşi lucru. În legătură cu monumentul
Revoluţiei, după câte ştiţi am primit şi am susţinut toate concursurile de
idei pentru a avea acolo un monument. După şapte luni de zile s-a ales
Sf. Gheorghe În luptă cu balaurul aşezat deasupra fântânii, În faţă la
arhitectură. Am avut din cei 5000 de revoluţionari despre care vorbiţi, am
avut 200 de revoluţionari care au spus că nu sunt de acord, aşa că am
luat-o de la Început şi ştiţi bine domnule consilier general că acest lucru
se va Întâmpla dacă nu există o hotărâre şi o solidaritate În cuget şi În
simţiri Între asociaţiile de revoluţionari. Restul nu are sens să ţinem
Consiliul General, putem să ÎI adâncim noi Mulţumesc.

Domnul consilier general Mircea Rizoiu
Foarte pe scurt am să ÎI rog pe domnul Primar General sa Imi

acorde un pic de atenţie şi anume fenomenul le'gat de un proiect la care
s-a lucrat intens şi care bănuiesc că ar trebui să fie În prim plan În
atribuţiunile dumneavoastră, fenomenul câinilor din Bucureşti care sunt
enorm de mulţi şi se Înmulţesc pe zi ce trece. Din această perspectivă eu
aş vrea să spun doar atât: câţi neuroni ar trebui să aibă şi mai ales unde
trebuie să Îi aibă cei care trebuie să şi decidă În acest sens? Spun asta
ca să leg de ceea ce aţi spus dumneavoastr~3 pentru că vreau să vă
aduc aminte şi colegilor şi dumneavoastră În egală măsură că la Început
cu foarte mult entuziasm am făcut aproximativ vreo 30 de Întâlniri cu
ONG-urile, cu toate compartimentele interesate de acest fenomen.
Vreau să vă spun că sunt foarte dezamăgit ca şi În acest moment, adică
entuziasmul legat de rezolvarea acestei mari probleme a Bucureştiului
este frânat de ceva. Nu ştiu, neuroni sau nu ştiu ce poate să fie, poate
Îmi explicaţi dumneavoastră şi v-aş mulţ~mi foane mult să prime.~c astăzi

( . I \

un răspuns pe măsură. Mulţumesc.! 1:' ( C-~~~~
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Aici domnul Rizoiu Înainte să vă răspund~l domnul Primar General

pe care ÎI rog să ia cuvântul, vă spun că a fost respinsă, noi am susţinut
această hotărâre a Consiliului General, aţi invocat faptul că la un
moment dat apăreau nişte preţuri maximale pentru sterilizarea acestor
câini şi În acelaşi timp trebuiau organizate şi licitaţii şi pe acest motiv
proiectul s-a Întors la iniţiator şi nu s-a Întors Înapoi În plen. Aceasta este
realitatea pe care o ştim noi la ora aceasta. Nu ştiu dacă domnul Primar
General are altă .

Domnul Primar General Sorin Mircea Opre~3cu
Domnule preşedinte, domnule consilier general, sigur că am

apreciat şi apreciez Întotdeauna grija pe care umneavoastră aţi avut-o
faţă de aceste lucruri dar vă rog respectuos să spunem lucrurile până la
capăt. Să spunem că au fost respinse o serie Întreagă de proiecte care
sigur nu rezolvau În Consiliu, ca să nu Înţelea~~Iălumea că primarul nu
doreşte şi nu vrea să se ocupe de această chestiune, de cel puţin 6 ori,
proiecte care priveau căţeii au fost respinse de către Consiliul General
pentru că noi avem o armă de temut, fiecare consilier general are atunci
când se scoală şi face următoarele afirmaţii: este o mangleală, este o
hoţie, cum este posibil ca? Da domnilor consilieri generali, fiecare lucru
costă şi Îşi are măsura lui şi dacă sunt de acord cu semnalarea unor
depăşiri, unor sărituri din acestea peste cal de cele mai multe ori În
privinţa preţurilor şi le reiau Împreună cu directorii şi cu cei care le-au
propus tocmai pentru ca să nu se producă aceste lucruri, haideţi să
spunem cinstit de exemplu că de fiecare dată când vine vorba dB
metodologia pe care o avem la Îndemână pentru a putea face castrarea
câinilor intervine aceeaşi idee bolnăvicioas~3, cine vor fi firmele,
cabinetele medicale care vor fi şi aşa mai departe? Poate că de ce
aşa de mult? Nepricepându-se Însă nimeni domnule consilier general la
cât costă. Vă rog să specificaţi, eu vorbeam În ~~eneral,eu Îi dădeam un
răspuns domnului consilier general. Domnul viceprimar Raicu, pe mine
puţin mă interesează că se aşează În partea stângă sau dreaptă. Pe
mine mă interesează ca legea să fie dreaptă. Vreau să Înţelegeţi
următorul lucru domnul consilier general: că atunci când ne aflăm În
fariseism nu o să putem să reprezentăm nimic, nu o să putem să
promovăm nimic. Cu toţii cunoaştem legea Marinescu, lege care
vorbeşte foarte clar de condiţia câinelui În România. Probabil că va fi
necesar având În vedere că de un an de zile nu am putut obţine cu toţii
aici Împreună decât ideea de a repara un adăpost, un loc pentru adăpost
care fusese cumpărat cu Încă doi ani de zile În ,~r\Dă7şj·~J,.~cumeste cu
d . t' t f',estlna la aceas a. f' . '- "'," '~\<'... \:~~l-.~~----:y---
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnul primar, Îmi cer scuze că intervin, fOlcmula proiectului care a

venit pe ordinea de zi era tocmai să putem antrena toate cabinetele
medicale din Bucureşti În această acţiune ca să nu existe această
suspiciune de manglă. Tocmai de aceea s-a fi3cut proiectul În forma
respectivă. S-a Întors la iniţiator, aşteptăm să vină cu o formulă
Îmbunătăţită.

Domnul consilier general Mircea Rizoiu
Domnule preşedinte, domnule primar vă rog să mă scuzaţi, sunt

condescendent de regulă cu toată lumea. Cl:~r acelaşi lucru să se
Întâmple şi În relaţia cu mine. Eu personal dac21 aş fi avut acces la tot
ceea ce a constituit finalizarea pusă pe hârtie aş fi dat o mâne de ajutor
cât se poate de consistentă În Consiliu. Nu s-a Întâmplat lucrul acesta.
Asta reclam, faptul că nu există o relaţie firească" normală În rezolvarea
unor probleme şi cu asta am terminat. Mulţumesc.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnul Rizoiu, preţurile impuse pe care le pusesem În acel proiect

erau sugerate de Colegiul Medicilor Veterinari cu liberă practică din
România.

Domnul consilier general Voicu Mihai
Domnule Primar General, probabil că ştiţi că acum două seri s-au

decernat premiile municipale pentru cultură şi artă, secţiunea Artele
Spectacolului. O seară de gală frumoasă, bine meritată. Am un singur
reproş de făcut şi poate că de acum Încolo poate dumneavoastră veţi lua
măsuri. Şi este un reproş nu este mai mult decât un reproş pentru că ştiu
că PR-ul dumneavoastră reprezentat acum de doamna Anca
Alexandrescu este nou. Am rugat ARCUB-ul şi am rugat Direcţia de
Cultură să anunţe televiziunile care erau interesate de preluarea În direct
a acestei gale. Vorbesc de televiziunea Antena 1, Realitatea, OTV-ul şi
81 plus celelalte ziare. Vreau să vă spun că PR-ul dumneavoastră nou,
poate Îi găsiţi dumneavoastră o scuză, nu În faţa mea, dumneavoastră
ca persoană Îi găsiţi o scuză, nu a trimis nicio adresă niciunei televiziuni
inclusiv m-a sunat domnul Sassu, directorul - 'eleviziunii Naţionale că
vrea să preia, să filmeze pentru cultural. Deci doamna Alexandrescu nu
a trimis nicăieri adresă, nici la ziar, nici la televiziuni, lucru pe care vi-I
comunic că este regretat. Mulţumesc,

\



Domnul Primar General Sorin Mircea Opre~;cu
Dacă eraţi puţin mai concentrat pe ceea ce II răspundeam

domnului ...

Domnul consilier general Stan Ion
l-am spus, dar are o altă locaţie, era undeva la arhitectură.

Domnul Primar General Sorin Mircea Opreşcu
Eu am dat locaţia În centru şi În Împrejurimi şi am cerut concurs de

idei, am acest concurs de idei, când să finalizăm cum vă spuneam cu Sf.
Gheorghe cu balaurul, cu asta, mi-au spus nu, nu suntem de acord.

Domnul consilier general Stan Ion
Numai o secundă, domnul Dincă ... , ideea este că indiferent cei

care sunt În măsură şi sunt artişti şi vor face simbolistica acestui
monument, el trebuie pus acolo la Km O unde a Început revoluţia În data
de 21 la sensul giratoriu unde sunt crucile. Asta era ideea nu În faţă la
arhitectură pe partea cealaltă, adică chiar În intersecţie.

Domnul Prefect al Municipiului Bucureşti Aţănăsoaei Mihai Cristian
Profit de faptul că suntem Între noi ca să vă adresez o solicitare.

După cum ştiţi ieri vremea nu a fost foarte bună ~?idupă cum aţi observat
În ciuda unor eforturi foarte mari, unele sectoare nu au răspuns
corespunzător chemărilor de la comandament. E:uam să profit de faptul,
repet că suntem doar Între noi şi am să vă rog pe dumneavoastră
consilierii generali să interveniţi pe lângă primarii partidelor din care
faceţi şi dumneavoastră parte astfel Încât la următorul val de zăpadă şi
viscol, lucrurile să se Întâmple altfel., pentru că ....mă bucur că vă amuză
dar am să vă rog să discutaţi cu primarii din partidele din care faceţi
parte şi să le spuneţi că la următoarea lipsă de reacţie voi fi obligat să Îi
amendez contravenţional aşa cum legea o cere. În criza aceasta avem
nevoie de bani la buget, da.

Aceasta era rugămintea pe care v-o fac şi eu am să anunţ acest
lucru şi În mod oficial, Însă consider că având În vedere că suntem şi
foşti colegi Îmi pot permite să vă fac această solicitare. Mulţumesc.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Punctul interpelări s-a Încheiat, intrăm pe

punct proiect de hotărâre privind rectificarea
Municipiului Bucureşti pe anul 2009.

Dacă sunt amendamente la acest punct? .

ordinea de zi. primul
bugetului propriu al
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Domnul consilier general Gâf - Deac Ioan
Avem un amendament pe care am să îl depun secretariatului

tehnic În scris, vă spun Întâi sintetic despre ce este vorba, urmând
conform tradiţiei să citesc codurile unde se modi ică sumele efective.

Întâi În sinteză vă explic despre ce este vorba, a existat o
propunere de suplimentare la Clubul Sportiv pe care o diminuăm cu 479
mii RON, aceştia urmând a fi Îndreptaţi către trei instituţii, respectiv
Administraţia Monumentelor 400 mii RON, Direcţia Generală de
Asistenţă Socială a Municipiului Bucureşti 39 mii RON şi Teatrul de
Comedie 40 mii RON.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
De unde s-au luat banii?

Domnul consilier general Gâf - Deac Ioan
De la Clubul Sportiv. Am să dau citire codurilor unde s-au modificat

sumele, urmând a depune şi propunerea În scris. La Clubul Sportiv: la
codul 00.10, coloana din mijloc se modifică la 1641, buget final a treia
coloană 16.161; cod 43.10.09, a doua coloană, cea din mijloc, respectiv
rectificarea 1641 este cifra nouă, a treia coloanEI, ceea ce rezultă 16.161;
total cheltuieli 14.520, există o modificare În plus de 1641 şi rezultă un
total de 16.161; la codul 20, iniţial erau prevăz ·ti 11.651, vorbesc de mii
lei, o rectificare de 1.871 mii lei, rezultă o cifră totală de 13.522 mii lei.
Din acest punct reiese suma de care v-am spus de 479.000 RON.

La Administraţia Monumentelor se modifici3 codul 00.10, 35.780 mii
lei cu o rectificare În plus de 799 mii lei şi rezultă pe a treia coloană
36.579 mii lei; codul 43.10.09, 35.750 mii lei cu o rectificare În plus 829
mii lei şi rezultă suma de 36.579 mii lei; codul 20, coloana iniţială 26.186
mii lei cu o rectificare În plus 1.050 mii lei şi rezultă propunerea finală de
27.236 mii lei.

La Teatrul de Comedie, codul 00.10 prevedea iniţial 7.727 mii lei şi
cu o rectificare În plus de 61 mii lei pe a doua coloană rezultă suma
totală pe a treia coloană de 7.788 mii lei; la codul 43.10.09 prevederea
iniţială era de 7.128 mii lei şi cu o rectificare În minus de 29 mii lei rezultă
suma finală pe coloana a treia de 7.099 mii lei. La total cheltuieli se
modifică 7727 mii lei prevederea iniţială cu o rectificare În plus pe a doua
coloană de 61 mii lei şi rezultă suma totală pe coloana a treia de 7.788
mii lei. La codul 20.30 prevederea iniţială de 1.715 mii lei se rectifică În
plus cu 107 mii lei şi rezultă suma finală de 1822 mii lei.

La Direcţia Generală de Asistenţă Social(~1a Municipiului Bucureşti
se modifică la total cheltuieli din 6.000 mii lei prevederea iniţială şi cu o
rectificare În minus de 280 mii lei rezultă suma 'finală de 5.720 mii lei. La

1
codul 01 din 5.002 mii lei prevedere initială cu o re,ctificare În minUs de
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280 mii lei rezultă suma finală pe a treia coloană de 4.722 mii lei. La
codul 20 prevederea iniţială era de 1.827 mii lei se rectifică În plus cu 6
mii lei şi rezultă suma finală de 1.833 mii lei.

Depun În scris amendamentul la secretariat.

Domnul consilier general Stan Ion
Domnul primar vreau să vă informez de Clubul Municipal,

iniţiativele pe care le-am avut cei care suntem reprezentanţi acolo din
partea Consiliului General, eu personal la ultima şedinţă la care am
participat În Consiliul de Administraţie am constatat nişte nereguli care
sunt nereguli de gestionare a banilor care sunt atribuiţi de municipalitate
la acest club, şi anume: am constat şi vă rog să trimiteţi corpul de control
al primarului şi chiar şi Curtea de Conturi, că licitaţiile care se fac acolo
se sparg coduri de bare la produse şi lipsa totală de ineficienţă a
domnului director Samungi, cred că şi vârsta îl dezavantajează ca să
conducă acest club şi toate demersurile noastre şi Îmi stau mărturie cei
doi colegi din consiliul de administraţie, tot ce am iniţiat noi şi discuţiile
pe care le-am avut cu dumneavoastră de a prelua acea bază de la
Stadionul Naţional şi de a promova un proiect de hotărâre prin care să
Înfiinţăm secţia de fotbal pentru copii şi juniori pentru atragerea tinerilor
să facă mai mult sport, Într-un târziu o să reuşim să o introducem Într-o
altă şedinţă pentru că incapacitatea de reacţie a domnului director şi de
a conduce clubul mi s-a părut una destul de defectuoasă. Mai concret
din 147 miliarde am constatat că se plătesc foarte mulţi bani pe chirii,
cuantumul pentru chiriile În care se desfăşoară activităţi sportive şi cred
că ar trebui mai bine cu 12, 14, 16 miliarde care sunt cheltuiţi anual acolo
pentru activităţile sportive la secţiile pe care le avem, poate nu ar fi rău
ca În acel proiect de a face nişte săli de sport domnule primar să
identificăm nişte terenuri şi să fie În proprietatea municipalităţii şi
administrate de Clubul Sportiv. Una peste alta am Încercat să mai
propunem un proiect de hotărâre ca să Înfiinţărn nişte secţii noi şi vreau
să vă spun că sunt din ce În ce mai rezervat CLI Înfiinţarea acestor secţii
pentru că modul În care se cheltuiesc banii la Clubul Sportiv Municipal
nu este unul care să fie foarte transparent. În acest sens vă rog
respectuos domnule primar să trimiteţi din partea primărie experţii pe
care Îi aveţi dumneavoastră care să constate modul În care se cheltuiesc
banii şi dacă se respectă procedurile privind licitaţiile şi mă refer la
achiziţia de echipamente şi nu numai echipamente ci inclusiv , o să
vedeţi acolo ce costuri are un fileu de volei, cât costă un coş de baschet.
Şi am o Întrebare la care nu am primit răspuns domnule primar şi anume
din toate firmele mari de echipamente care exi~:,tăÎn ţara aceasta şi aici
mă refer la Nike, Adidas, Diadora, Joma, etc. nu apare niciuna dintre ele
ci apare o firmă de care nu a auzit nimeni 'de ea care a~ __ ._._
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echipamente la fel de Îndoielnice? Şi Încă o rugăminte pe care am
transmis-o consiliului de administraţie, respectiv domnului director
Samungi mi se pare aberant ca Clubul Sportiv Municipal să nu aibă un
singur set de echipamente cu inscripţia municipalităţii şi să aibă toate
secţiile acelaşi tip de echipament. O să constataţi că la secţia de rugby
este un echipament, la secţia de volei este alt echipament, la baschet alt
echipament, etc. În concluzie cred că ar trebui să ne gândim foarte bine
dacă domnul director Samungi poate să mai fie directorul acestui club şi
În aceste condiţii vă rog foarte mult să vă gândiţi să punem un băiat
tânăr care să aibă o viziune, o perspectivă şi să scoatem la concurs
domnilor colegi postul de director general al Clubului Sportiv Municipal şi
să vină cineva care să fie competent.

Domnul consilier general Meran Dan
Domnul Popa de la ALPAB este În sală? Vreau să vă spun că la

această rectificare bugetară, adică bugetul care este În exerciţiu până la
sfârşitul anului avem un plus de 212 miliarde lei vechi din care 1 milion
de lei venituri proprii la ALPAB şi se spune aici reparaţii curente şi alte
cheltuieli. Vreau să ştiu cum se reuşeşte În aceste două săptămâni până
la sfârşitul anului să se cheltuiască de către ALF)AB 212 miliarde? Poate
sunt lucrări efectuate şi le plătim, sunt plăţi pe care le facem În avans şi
doamne fereşte să facem acest lucru că este ile~,al?

Domnul Radu Popa - director general ALF~AB
Domnilor consilieri, domnule preşedinte aceşti bani pe care i-am

cerut Înapoi sunt banii pe care dumneavoastră domnilor consilieri aţi
decis să Îi luaţi În urmă cu două luni din bugetul nostru. Sunt mai puţini
bani decât ne-aţi luat acum două luni şi sunt lucr,ări efectuate, sunt licitaţii
făcute, sunt contracte deja executate. S-au luat bani pentru pasajul
Basarab, pentru Stadionul Naţional, pentru Adrninistraţia Monumentelor
Istorice şi acum se returnează pentru că s-a constatat că acolo nu se pot
executa lucrările iar eu le-am angrenat deja, le-am licitat, le-am
contractat, le-am executat. Locurile de joacă, reparaţiile şi absolut tot ce
s-a făcut conform proiectului aprobat la Începutul anului. Deci cer chiar
mai puţin decât mi-aţi luat dumneavoastră dat.a trecută. Sunt banii pe
care Îi aveam la Începutul anului În buget.

Domnul consilier general Prioteasa Doru
Domnul Meran vreţi să ştiţi cum se cheltuieşte 1 miliard de euro În

trei săptămâni? Întrebaţi-I pe Tăriceanu cum a făcut la sfârşitul anului
trecut şi o să aflaţi.

.\ \ '\)-'
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Domnul viceprimar Raicu Mircea Cristian
Având În vedere stadiul lucrărilor la câteva dintre acestea şi mă

refer aici la Pasajul Basarab, str. Tunari şi iluminatul public vă propun
suplimentarea sumelor de prevederi rectificative la capitolul transporturi
al Primăriei Municipiului Bucureşti la următoarele obiective: la Pasajul
Basarab de la propunerea Primarului General de 190.000 mii lei la
224.650 mii lei. Pentru strada Tunari de la 13.000 mii lei la 14.000 lei, iar
la iluminat public suplimentarea cu 7,5 mii lei. Suplimentare se face pe
seama disponibilului din obligaţiunile municipale, din sumele care au fost
redistribuite de la acelaşi capitol.

Domnul Primar General Sorin Mircea Opreşcu
La propuneri de rectificare erau trecuţi la monumente 1.900.000.

La momentul respectiv nu aveam problema care a apărut după aceea şi
anume de a monta statuia lui Carol care are toate documentele În regulă
mai puţin avizul estetic care nici nu există ÎI lege, dat de către Ministerul
Culturii. Aici mă aflu În faţa următoarei probleme, statuia este gata de un
an, s-au cheltuit de fost administraţie pentru ea 4 miI. euro. Aceasta
statuie după consultarea populaţiei Bucureştiului a primit avizul de a fi
montată În faţa Palatului Regal, cum este şi normal să se Întâmple.
Avizul de la Cultură spune că sub nicio formă. Am reuşit să identificăm şi
vechiul cuzinet pe care a fost prinsă şi nu deranjează conform
sistematizării circulaţiei. Ideea este Însă că avizul de la Cultură este
pentru Piaţa Victoriei, sigur că dacă va mai fi nevoie, eu cred că nu, o să
o mai supunem Încă o dată Consiliului. Ideea este că statuia este gata,
că stă, că zace şi nu doresc să plătesc chiria, S~l prelungesc acest lucru
de aproape 1 an. Vă rog să fiţi de acord să suplimentaţi cu 1.400.000
RON la Monumente În aşa fel Încât să pot să duc la Îndeplinire şi acest
lucru, 1.400.000 RON pentru că 500 au fost prinşi pentru că eu le-am
tăiat atunci că nu eram În faţa acestei chestiuni, fiind Însă În faţa acestei
chestiuni vă rog să fiţi de acord să suplimentaţi, să găsim posibilitatea,
domnul Buzdugă am să vă rog respectuos, pentru că această chestiune
o cunosc de câteva zile. Au fost 1.900.000.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Să ne sugeraţi şi de unde luăm diferenţa.

Domnul Primar General Sorin Mircea Opre~3cu
Da. Pe domnul Buzdugă vreau să ÎI Întrebi3,macum să vedem de

unde putem găsi diferenţa.



Domnul consilier general Purcărea Sorin
Dragi colegi, domnule Primar General referitor la această solicitare

privind suplimentarea pentru Administraţia Monumentelor vreau să vă
spun că sunt iniţiatorul În legislatura trecută al acestui proiect de
hotărâre care a devenit hotărâre. Hotărârea de Consiliu privind refacerea
Statui Carol I care a avut o Întreagă poveste şi bine că s-a terminat cu
bine, specifica clar ca locul de amplasare să fie În faţa Palatului Regal
unde de altfel a şi fost. Aşa a fost votată hotărârea de Consiliu, nu
Înţeleg de ce un astfel de aviz care nu avea legătură cu amplasamentul
pentru că nimeni din executiv nu putea să ceară amplasarea Într-o altă
locaţie decât cea prevăzută În hotărâre, se referă la o altă locaţie. Din
punctul meu de vedere cred că hotărârea veche este legală şi nu este
nevoie ca noi Consiliul General să ne pronun1;ăm Încă o dată asupra
locaţiei ci ea ar trebui montată În locaţia care a fost stabilită prin acea
hotărâre.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Eu personal cred că nici Ministerul Cultul'ii nu se poate pronunţa

atâta vreme cât este domeniul public, nu v~id cum ar putea să se
exprime Ministerul Culturii.

Domnul Primar General Sorin Mircea OprE~scu
Conform noii legislaţii dacă nu ţin seama o dată că Arhitectul Şef

care eliberează autorizaţia fiind zonă de monumente, nu semnează
autorizaţia de construcţie pentru că este sub răspundere penală. Avizul
este determinant, v-am spus Însă şi vă pun la dispoziţie toată
documentaţia. Am stat câteva săptămâni să Î lcercăm să desluşim ce
este acel aviz estetic, este avizul dat de Oroveanu care este de fapt un
contra aviz. Nici măcar nu au avut un punct de plecare acela de la
hotărârea Consiliului. Tot ce aţi spus aici este absolut corect. Fără avizul
lor nu am cum.

Domnul consilier general Purcărea Sorin
Am Înţeles. Sigur trebuie respectaţi paşii legali. Pe de altă parte

Însă şi acest proiect s-a aflat În dezbatere pLolică, bucureşetenii s-au
pronunţat atât asupra oportunităţii proiectului, c~Hşi asupra locaţiei.

Domnul Primar General Sorin Mircea OprE~scu
Corect.

Domnul consilier general Giugula Doru Mitlai
Domnule Primar General doresc să reiterez cererea făcută de

reprezentantul Consiliului General În consiliul de ~dmjnistraţie la' Clubul_ ._
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Sportiv, eu v-am semnalat de mai mult timp nişte nereguli majore la
acest club. Vă rog să ne prezentaţi, dacă este posibil până la următoarea
şedinţă rezultatele controlului pe care le-aţi dispus la acest club. Ce aţi
constatat şi dacă au fost În mod fraudulos gestionaţi banii pe care i-am
dat pentru că este inadmisibil să cumpărăm jucători cu 10.000 euro, să Îi
plătim cu 6.000 pe lună salariu din banul public. De asemenea, achiziţiile
de echipament depăşesc cu foarte mult preţul pe piaţă, nu mai zic cele
care trebuie să fie În cadrul unei licitaţii. De asemenea, vă rugăm să
faceţi această Îndreptare la Club şi să ÎI demiteţi pe domnul Samungi din
această funcţie şi să organizăm un concurs şi S;31 vină cineva căruia să Îi
pese de acest Club.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnul Buzdugă vă rog dacă puteţi să I"edaţi amendamentul la

final.

Domnul consilier general Purcărea Sorin
Domnul Primar General, domnul Buzdugc3 dacă am Înţeles bine

este vorba de a găsi sursa În cadrul bugetului. Vreau să vă propun un
amendament În care suma de 1.800.000 ROf\I, ceea ce Înseamnă 18
miliarde vechi.

Domnul Primar General Sorin Mircea OPrE~~SCU
1.400.000 RON.

Domnul consilier general Purcărea Sorin
1.400.000 să fie luaţi din suma de la ALPAI3.

Domnul Primar General Sorin Mircea OprE~scu
Exact asta am discutat.

Domnul consilier general Rădoi Silviu ..,... 'C":'

Domnule Primar General, stimaţi colegi am Înţeles de la televizor
că În data de 31 decembrie Primăria Capitalei va face un spectacol În
Piaţa Constituţiei. Vreau să vă Întreb În primul rând care sunt costurile
acestui spectacol şi ce se Întâmplă acolo că nu ştim absolut nimic?

Domnul Primar General Sorin Mircea OprE:scu
Sigur că da, cred că puteaţi vă lămuriţi cu, comisia de cultură unde

au fost şi au prezentat. În orice caz vreau să vă spun că este jumătate
din cât a fost anul trecut, fără să iau În consider(;lre anul, aces.t~..şi sursele
extrabugetare, mă refer la partea de sponsorlză i, /'" '" .' ' <1~'
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Nu mai sunt alte amendamente? Nu. Am să supun la vot

amendamentele formulate. Vă aduc aminte, suntem la proiectul de
hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Municipiului
Bucureşti pe anul 2009.

Domnul consilier general Stan Ion
Vreau să îi aduc aminte domnului care l-a întrebat pe domnul

primar de costurile acestui spectacol, bănuiesc că nu sunt nici mai mici
nici mai mari decât cele pe care le făcea domnul Videanu.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnul Stan tocmai am zis la începutul şedinţei să încercăm să ne

înţelegem şi să depăşim aceste momente. Domnul Stan s-au terminat
alegerile, avem un preşedinte.

Domnul Primar General Sorin Mircea OprE~scu
Domnul consilier general vă răspund la obiect, nici domnul

Băsescu pe vremea când era Primar General, nici domnul Videanu şi
nici Oprescu nu au folosit scene noi cu multiplicat Vă rog să staţi
liniştit este scena de pe vremea domnului Băsescu.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Am să supun la vot amendamentele formulate. Primul este cel

făcut de colegul nostru domnul consilier Gâf-Deac Ioan prin care luăm
479.000 RON care se împart la Administraţia Monumentelor, Direcţia
Generală de Asistenţă Socială şi la Teatrul de Comedie.

Cine este pentru adoptarea acestui amendament? majoritate de
voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 1 vot (Poteraşu C.).

Acest amendament a fost adoptat.

AI doilea amendament este cel formulat de domnul Mircea Raicu şi
se referă la suplimentarea sumelor de la pasajul Basarab.

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,
abţineri? O voturi.

Acest amendament a fost adoptat.

AI treilea amendament este propus de domnul Primar General
Sorin Oprescu şi se referă la Statuia lui Carol 1, banii cei 1.400.000 RON
se iau de la ALPAB.

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? 1 vot (PQP R.),
abţineri? 4 voturi (Sitaru J., Ţapardel C., Pădurar-u A.., Mihăilescu 1.)\

Acest amendament a fost adoptat. 1 '\'" ~~c::.
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, \ \i " .;:,',• .:./

'. I " "f • .1
( -_.-)'

. /' 24



Supun la vot proiectul de hotărâre În integralitatea lui, proiect de
hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Municipiului
Bucureşti pe anul 2009.

Cine este pentru? majoritate de votul-i, Împotrivă? O voturi,
abţineri? O voturi.

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
pentru modificarea şi completarea Hotădirii CGMB nr.328/2009
privind aprobarea "Planului de Analiză şi Acoperire a Riscurilor
pentru anul 2009",

Comentarii? Nu sunt.
Cine este pentru? 30 voturi, Împotrivă? O voturi, abţineri? 10 voturi

(Drăghici A., Berbecaru A., Sitaru J., Ţapa I-del C., Mihăilescu B.,
Rizoiu M., Păduraru A., Nicorescu V., Nedelcu C., Niţu R.).

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

- la ora 15.25 a venit domnul consilier general Popescu Costin
Adrian -

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenţi studiului
de fezabilitate pentru obiectivul de investiţii "Extindere şi reabilitare
Parc Herăstrău",

Doamna consilier general Sitaru Janina Mirela
Daţi-mi voie să fac o precizare, Între timp proiectul a ajuns şi sună

astfel, titlul domnul preşedinte este cu totul altfel.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Da, pentru că la un moment dat domnul Stan a sugerat data

trecută să fie reamenajare şi reabilitare.

Doamna consilier general Sitaru Janina Mirela
Da, şi aţi văzut care este titlul? Proiect de hotărâre privind

aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferen1;i studiului de fezabilitate
pentru obiectivul de investiţii "Extindere şi reabilitare Parc Herăstrău" -
nu se va depăşi limita parcului.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Haideţi să zicem că este o exprimare puţin neferic!tăt\ Qomnul

director dacă ne puteţi lămuri. ,,_ /,:~.' \'/'
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Doamna consilier general Sitaru Janina Min~~la
În loc să ni se aducă situaţia juridică a terenului, să ni se prezinte

planurile cadastrale pentru zona În care se face reabilitarea s-a preferat
acest titlu. Ţin să Îi mulţumesc domnului director pentru că de data
aceasta nici măcar proiectul nu a mai fost trimis la comisie.

Domnul Primar General Sorin Mircea Opre~~cu
Domnule preşedinte, domnilor consilieri vă rog să Îmi permiteţi să

vă spun câteva cuvinte legat de această extindere pentru că m-am
lămurit cu Domnilor consilieri cred că am avut şi am respectul
necesar În momentul când dumneavoastră vă adresaţi mie şi vă ascult,
dacă doriţi să ascultaţi bine dacă nu eu nu mai discut despre niciun fel
de proiect şi las la latitudinea dumneavoastră să putem să le Învârtim În
aşa fel Încât să nu iasă niciodată nimic.

Domnule preşedinte, domnilor consilieri În legătură cu această
extindere am discutat cu directorul de la ALPAB şi am văzut propunerile
pe care le fac dânşii. Chestiunea este În felul următor, vă rog să vă
imaginaţi aleea care merge la Pescăruş care ştiţi că la un moment dat se
Înfundă. De acolo În colo sunt 3000 de mp. unde se păstrează navete,
sticle goale de la restaurat şi oarece "obiecte de cult" pentru grădinari:
sape, greble, etc. Chestiunea este În felul următor, pentru a amenaja
această suprafaţă de 3000 mp. şi a fi pusă În circuit În sensul de a păşi
cetăţeanul şi de a se plimba prin acea zonă, fi3ră niciun fel de artificii
deosebite şi fără , deci nu ÎI folosim pentru parcare că am mai auzit
eu şi chestii din astea. Nu mai este nicio seră, este un loc Îngrădit cu
gard prăbuşit. Cred că aţi Înţeles, vă mulţumesc.

Domnul consilier general Purcărea Sorin
Domnul Primar General, v-am ascultat cu maximă atenţie şi de

aceea am să mă adresez dumneavoastră. Referitor la acest proiect cu
următoarele observaţii: În şedinţa de data trecută au existat discuţii
foarte aprinse legate de trei proiecte propuse de ALAPB dintre care cel
de al treilea care nu a fost aprobat este acesta cu extinderea. La
momentul respectiv exact aşa era titulatura lui "extindere Parc
Herăstrău", de aceea apare şi o astfel de greşeală când de fapt ea este
o reamenajare. Vreau să vă contrazic şi să \/,3 spun că data trecută
existau nişte artificii În sensul că acest proiect pentru 3100 mp. costa
600.000 euro. La ora actuală el costă 200.000 euro. Sigur că nimeni nu
vrea ca o porţiune din Parcul Herăstrău să nu revină bucureştenilor Însă
mi se pare insuficient documentat şi insuficient explicat. Ca să Îi răspund
şi domnului Raicu şi de altfel vreau să pun două Întreb.?ri domnului~ -,

director Popa care este aici. Sigur că se termină anul Pâ(lă ne
documentăm dar În acelaşi timp se term'ină anul şi până exeoytăm

c~-
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lucrarea. Întrebările sunt următoarele: pentru cele două proiecte care
data trecută au fost pe ordinea de zi şi au fost adoptate ca indicatori
tehnico-economici sumele cuprinse În suplimentarea de buget de acum,
respectiv 212 miliarde minus 18 pe care le-am scos includ aceste
investiţii pe cele două proiecte? Pentru că dacă da, părerea mea sinceră
este că nu este timp să se facă iar dacă nu atunci rămân pentru anul
următor. A doua Întrebare este dacă a fost posibil ca din 600.000 euro să
se ajungă la 200.000 numai În urma intervenţiei Consiliului, vreau să ne
spună domnul Popa cât de mult era Încărcată nota de plată de la
200.000 la 600.000?

Domnul Primar General Sorin Mircea Opre~;cu
La a doua Întrebare să Îmi permiteţi să vă r'ăspund eu pentru că eu

am făcut această scădere după ce l-am ascultat pe directorul de la
ALPAB şi am renunţat la o mulţime de chestiuni care Îmi erau propuse.
În această situaţie eu am propus suma de 200.000, am considerat-o
acoperitoare pentru lărgirea şi permisul accesului cetăţenilor care se
plimbă acolo renunţând la o serie Întreagă de lucruri. La prima Întrebare
o să ÎI rog pe domnul director să vă răspundă, le~Jatde investiţie şi modul
de derulare.

Domnul Radu Popa - director general ALF~AB
Domnule Primar General, domnule preşedinte, domnilor consilieri

vreau să fac o precizare pe care am făcut-o şi data trecută şi din păcate
nu s-a reţinut. Nu este vorba doar de cei 3500 metri extinderea, aceea
este extinderea de 3500 metrii, reabilitarea este de 22.000 metrii. Este
reabilitarea insulei Trandafirilor, este reabilitarea unei părţi a parcului, Nu
vorbim doar de 3500 metrii şi Împărţim 600.000 la 3500 metrii şi ne dă
nu ştiu cât pomul. Nu, este vorba de iluminatul pe acei 22.000 metri, de
mobilierul urban pe acei 22.000 metri. Se consideră ca extindere datorită
faptului că niciodată acea zonă nu a putut fi accesibilă publicului. Am
supus că nu se va depăşi limita parcului, din punct de vedere juridic, da
doamnă pentru că extindere nu Înseamnă mărirea parcului şi am spus că
nu se va depăşi limita parcului ca să se Înţeleagă din punct de vedere
juridic.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Vreţi să spuneţi că se extinde zona verde?

Domnul Radu Popa - director general ALF~AB
Exact, este vorba de extinderea zonei verzi. În acest:tlloJ,'fl t acest

proiect nu se finanţează din banii de anul ac~şta' ci ,:~~r: ~area
dumneavoastră este pentru aprobarea pr~i~~:;I,:Uişi fina'l~ '~st~:i;n=_=:~_
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banii de anul viitor pentru că abia la anul se aprobă fondurile
nerambursabile de la Agenţia de Mediu. Sunt fonduri nerambursabile În
valoare de 60%. Nu s-au alocat bani acum iar acei bani nu se alocă
domnule consilier decât În momentul când proiectul va fi aprobat de
către Agenţia Fondului de Mediu, deci nu acum, nu mâine. Dacă acest
proiect, care este munca noastră, am muncit degeaba, nu va fi aprobat
dumneavoastră nu veţi da banii. Eu sper Însă că proiectul este de
calitate, este bun, va fi aprobat şi vom atrage fondurile europene. Nu, nu
din aceşti bani.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnul director a existat propunerea domnului consilier Stan În

care v-a sugerat să Înlocuiţi cuvântul extindere cu reamenajare Iar
proiectul să se numească "reamenajare şi reabilitare Parc Herăstrău".

Domnul Radu Popa - director general ALF~AB
Proiectule este depus la Agenţia Fondului de Mediu.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Este depus cu această titulatură?

Domnul Radu Popa - director general ALF~AB
Cu această titulatură.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre În forma În care v-a fost

prezentat.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Domnule director am o sugestie ca să depăşim această dilemă a

limitei parcului rugămintea este să completăm documentaţia proiectului
cu situaţia juridică şi cu schiţa parcului pentru cElaceasta c1arifică , În
studiul dumneavoastră dar pentru a elimina orice suspiciune din partea
domnilor consilieri să se Înţeleagă cu claritate că este vorba de
extinderea spaţiului verde şi nu extinderea spa :iului, să depunem aceste
documente la dosar.

Domnul Radu Popa - director general ALI=)AB
Vor fi anexă.

Doamna consilier general Sitaru Janina Nlirela
Domnul director ne-aţi promis şi În şedinţa trecută că va fi la dosar

şi nu este. Studiul de fezabilitate nu este la dosar. \ /. c' --- ~:-~~_.".~--
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea

indicatorilor tehnico-economici aferenţi studiului de fezabilitate
pentru obiectivul de investiţii "Extinden~ şi reabilitare Parc
Herăstrău" - nu se va depăşi limita parcului.

Cine este pentru? 27 voturi, Împotrivă? 12 voturi .....
Eu vă cer renumărarea pentru că În secunda aceasta mi se pare

că În primul rând erau 15 voturi Împotrivă şi nu 12 şi nu pot fi 27 pentru
că sunt mai multe.

Dragi colegi şi dumneavoastră aţi susţinut că eraţi 15 şi nu 12 aşa
că renumărăm votul.

Domnul consilier general Popescu Costin l\drian
Nu se votează de două ori.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Dacă a fost o greşeală materială suntem În procedură de vot

domnule Secretar General şi În mod evident cel care numără voturile a
făcut o eroare materială şi vă rog să interveni·.i acum ca să se numere
corect voturile. Aveţi obligaţia legală să interveniţi acum.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Dacă Îmi permiteţi, obligaţia mea legală este să vă aduc la

cunoştinţă faptul că fiind În procedură de vot dumneavoastră ca
preşedinte de şedinţă vă ocupaţi de poliţia şedinţei şi trebuie să Îi rugaţi
pe domnii consilieri să ţină mâna ridicată suficient pentru a putea
număra. Dacă acest lucru nu se Întâmplă nu putem să renumărăm.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
În opinia noastră este o eroare material(~1 şi ne asumăm aceasta.

Nu o să semnaţi dumneavoastră. Domnul Scarlat, faptul că un om În
mod evident face o greşeală materială nu este admisibil În faţa , să
se numere.

În primul rând s-a greşit la voturile pentru şi s-a greşit şi la voturile
Împotrivă, erau 15 şi s-au numărat 12.

Cine este pentru? 27 voturi, Împotrivă? 15 voturi (Drăghici A.,
Sitaru J., Ţapardel C., Rizoiu M., Popescu C., Nicorescu V.,
Mihăilescu B., Păduraru A., Nedelcu C., Meran O., Purcărea S.,
Scarlat H., Poteraşu C., Tănase 1., Niţu R.), abţineri? 1 vot
(Berbecaru A.).

Acest proiect de hotărâre nu a fost adoptat. < ;~. ~. ~, ••..,
-:.' .• J"

Vă rog domnule Secretar General să faceţi prezenta. ,~.;: ~I'~~ .,~
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Domnul consilier general Pop Romeo Teodoc
Vă rog să faceţi prezenţa iar proiectul de hotărâre se aprobă sau

nu În funcţie de prezenţă, jumătate plus unu din cei prezenţi domnul
preşedinte.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnule Secretar General cu câte voturi se adoptă acest proiect?

Domnul Secretar General Tudor Toma
Cu 28 voturi.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnul Secretar vă rog să ne daţi un răspuns clar.

Domnul Secretar General Tudor Toma
V-am spus 28 de voturi.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Deci cu jumătate plus unul din cei În funcţie. Vă rog să faceţi

prezenţa.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Alexe Florin Alexandru - absent
Anton Mihaela - absent
Băcăinţan Irimie Gabriel - prezent
Bădulescu Aurelian - prezent
Berbecaru Alin Dumitru - prezent
Boajă Minică - absent
Budulan Pompiliu - absent
Capotă Bogdan Alexandru - prezent
Chiriş Mariana - prezent
Cosma Roxana Maria - absent
Cruceanu Elena - prezent
Dincă Dumitru - prezent
Drăghici Aurelia Graţiela - prezent
Duţă Nicolae Lucian - prezent
Florescu Dragoş - absent
Gâf-Deac Ioan - prezent
Giugula Doru Mihai - absent
Gorodea Tiberiu Silviu - prezent
Grigorescu Robert - prezent
lovici Victor Teodor - absent
Ivaşcu Tiberiu - prezent

,
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Meran Ştefan Dan - absent
Mihailovici Virginia - prezent
Mihăilescu Ion Bogdan - prezent
Murg Călin - prezent
Neagu Mihai -
Domnul preşedinte eu nu am cum să fac prezenţa, mă scuzaţi dar

este bătaie de joc.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Este absent domnule, gata.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Mă scuzaţi, faceţi poliţia şedinţei Îmi cereţi să fac prezenţa după

care Îi lăsaţi să părăsească sala, ne pierdem vremea.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnul Toma vă rog să vă adresaţi respectuos. Dragi colegi

pentru a putea termina această procedură vă rog să reveniţi În sală.
Domnul Toma sunteţi mulţumit? Domnul Neagu este prezent În
accepţiunea dumneavoastră? Punctual am nevoie de răspuns.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Domnule preşedinte În accepţiunea norma/ii a unei şedinţe.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
În accepţiunea dumneavoastră domnul Nea9u este prezent?

Domnul Secretar General Tudor Toma
V-aş ruga să nu ţipaţi la mine, eu m-am ad esat respectuos. Eu v-

aş ruga să Îi chemaţi pe domnii consilieri În sala de şedinţă dacă vreţi să
fac prezenţa.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnul Secretar General vă rog să continuaţi prezenţa.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Nu pot să o fac.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Vă rog să intraţi În sala de şedinţă pentru a putea continua şedinţa.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Neagu Mihai - prezent

-
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Nedelcu Costel - prezent
Nemeş Carmen lonela - prezent
Niţu Robert Daniel - prezent
Nicorescu Virgil - absent
Păduraru Alexandru - prezent
Pârvu Cosmin Gabriel - prezent
Pop Romeo Teodor - prezent
Popa Grigore Ioan - prezent
Popa Maria - absent
Popescu Costin Adrian - prezent
Poteraşu Cornel-Constantin - prezent
Prioteasa Doru - prezent
Purcărea Sorin - prezent
Raicu Mircea Cristian - prezent
Rădoi Silviu George - prezent
Răileanu Marius Nicolae - prezent
Rizoiu Mircea - prezent
Roşeţi George Adrian - prezent
Scarlat Horia - prezent
Sitaru Janina Mirela - prezent
Stan Ion - absent
Stan Nicuşor - prezent
Tănase Ion Gabriel - prezent
Toma Veronica - prezent
Ţapardel Ana Claudia - prezent
Ţica Horaţiu- Florin - prezent
Untaru Virgil - absent
VIădan Florin Laurenţiu - prezent
Voicu Mihai - prezent
Domnul Meran Dan s-a Întors?

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Da, este În sală.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Unde este? În acest moment sunt prezenţi 43 de consilieri.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Vă rog să se noteze la ora 15.40 minute sunt prezenţi 43 de

consilieri.
Ca urmare, punctul patru de pe ordinea de zi, proiectul ecte.;h6i~ft e

privind aprobarea indicatorilor tehnico-econom~ci aferenţi st4sfu .4•
r
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fezabilitate pentru obiectivul de investiţii "Extindere şi reabilitare Parc
Herăstrău" - nu se va depăşi limita parcului, nu a 'fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind aprobarea indicatorilor tehnico economici pentru
consolidarea imobilului situat În Bucureşti, sector 2, Str. Pictor
Ştefan Luchian nr. 12 C ŞI abrogarea Hotărârii C.G.M.B
nr.296/29.08.2008.

Comentarii? Nu sunt.
Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? 1 vot

(Popescu C.), abţineri? 7 voturi (Sitaru J., Dr~3lghici A., Ţapardel C.,
Păduraru A., Mihăilescu 1., Nicorescu V., Rizoiu M.).

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
pentru modificarea Hotărârii C.G.M.B. E>6/06.03.2003 privind
aprobarea documentaţiei tehnico-economicl~ a obiectivului de
investiţii "Managementul traficului", cuprins În proiectul privind
"Programul Multi-Sector al Municipiului Bucuneşti".

Comentarii? Nu sunt.
Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,

abţineri? 4 voturi (Ţapardel C., Păduraru A., Sitaru J., Mihăilescu 1.).
Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenţi
documentaţiei tehnico-economice pentru obiectivul de investiţii
"Reparaţii capitale, recompartimentări, consolidări, dotări şi
extindere Spitalul clinic Nicolae Malaxa".

Comentarii? Nu sunt.
Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,

abţineri? O voturi.
Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenţi
obiectivului de investiţii "Spitalul Clinic Collentina - Pavilion cu
Centru Pilot "Stroke Unit" şi Secţii Chirurgicalle S+D+P+7E".

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,
abţineri? O voturi. .

.' .
Acest proiect de hotărâre a fost adoptat. :'-
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre

privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenţi studiului
de fezabilitate pentru obiectivul de investiţii "Mansardare corp
clădire E - Spitalul de Boli Cronice Sf. Luca"

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? Ovoturi, abţineri?
Ovoturi.

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenţi studiului
de fezabilitate pentru obiectivul de investiţii "Extindere Spital Clinic
de Copii Victor Gomoiu".

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? Ovoturi, abţineri?
Ovoturi.

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind aprobarea organigramei, numărului de posturi, statului de
funcţii şi Regulamentului de organizare şi funcţionare ale Operei
Comice pentru Copii.

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? 1 vot
(Poteraşu C.), abţineri? 4 voturi (Purcărea S., Niţu R., Grigorescu R.,
Tănase 1.).

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
pentru aprobarea organigramei, a numărului de posturi, a statului
de funcţii şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare ale
Direcţiei Generale de Asistenţă Socială a Municipiului Bucureşti.

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? Ovoturi, abţineri?
Ovoturi.

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind aprobarea Protocolului de cooperare Între Municipiul
Bucureşti, Asociaţia Asistenţă şi Programe pentru Dezvoltare
Durabilă - Agenda 21 şi Inspectoratul Şcolar al Municipiului
Bucureşti (I.S.M.B.).

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? Ovoturi, abţineri?
• ....:~ ,••••,..., ••••"-~ ••••• ...:,•••,J
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Următorul punct este o aplicare a unei sentinţe definitive ŞI

irevocabile, dacă credeţi că nu veţi vota facem vot nominal.
Doamna Cosma şi domnul Dan Meran au revenit În sală. Sunt 45

de consilieri. Cerem vot nominal.
Dorim vot nominal pentru că este o I otărâre judecătorească

definitivă şi irevocabilă şi nu vrem să avem probleme.
Vă supun aprobării solicitarea de a face vot nominal la următorul

punct pe ordinea de zi. Vreau eu să facem vot nominal.
Cine este pentru? 35 de voturi, Împotrivi3? O voturi, abtineri? O

voturi.
Facem vot nominal.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Alexe Florin Alexandru - absent
Anton Mihaela - absent
Băcăinţan Irimie Gabriel - pentru
Bădulescu Aurelian - pentru
Berbecaru Alin Dumitru - pentru
Boajă Minică - absent
Budulan Pompiliu - absent
Capotă Bogdan Alexandru - pentru
Chiriş Mariana - pentru
Cosma Roxana Maria - pentru
Cruceanu Elena - pentru
Dincă Dumitru - pentru
Drăghici Aurelia Graţiela - pentru
Duţă Nicolae Lucian - pentru
Florescu Dragoş - absent
Gâf-Deac Ioan - pentru
Giugula Doru Mihai - absent
Gorodea Tiberiu Silviu Ioan - pentru
Grigorescu Robert - pentru
lovici Victor Teodor- absent
Ivaşcu Tiberiu - pentru
Meran Ştefan Dan - absent

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Suntem din nou 44 de consilieri.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Mihailovici Virginia - pentru
Mihăilescu Ion Bogdan - pentru
Murg Călin - pentru , . ,\
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Neagu Mihai - pentru
Nedelcu Costel - pentru
Nemeş Carmen lonela - pentru
Niţu Robert Daniel - pentru
Nicorescu Virgil - pentru
Păduraru Alexandru - pentru
Pârvu Cosmin Gabriel - pentru
Pop Romeo Teodor - pentru
Popa Grigore Ioan - pentru
Popa Maria - absent
Popescu Costin Adrian - pentru
Poteraşu Cornel-Constantin - pentru
Prioteasa Doru - pentru
Purcărea Sorin - pentru
Raicu Mircea Cristian - pentru
Rădoi Silviu George - pentru
Răileanu Marius Nicolae - pentru
Rizoiu Mircea - pentru
Roşeţi George Adrian - pentru
Scarlat Horia - pentru
Sitaru Janina Mirela - pentru
Stan Ion - absent
Stan Nicuşor - pentru
Tănase Ion Gabriel - pentru
Toma Veronica - pentru
Ţapardel Ana-Claudia - pentru
Ţica Horaţiu - Florin - pentru
Untaru Virgil - absent
VIădan Florin Laurenţiu - pentru
Voicu Mihai - pentru

Au votat pentru 44 de consilieri generali.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Proiectul a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
pentru modificarea componenţei comisiei pentru relaţia cu Uniunea
Europeană din cadrul Consiliului General al MlUnicipiului Bucureşti.

ÎI rog pe domnul Secretar General să ne spună dacă votul acordat
data trecută poate fi considerat valid şi să citim procesul verbal. Vă rog
să o faceţi la microfon domnule Secretar General. fj~.~;~·~;.·-v"7"ţf
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Domnul Secretar General Tudor Toma
Aşa cum ştiţi şi dumneavoastră foarte bine legea, nu poate fi

validat acest proiect de hotărâre.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnule Secretar General dumneavoastrăI reprezentaţi legea aici.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Asta v-am comunicat. Ascultaţi - mă ca să ·inţelegeţi.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Nu presupuneţi că ştiu răspunsul, îl aştept de la dumneavoastră.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Dacă m-aţi asculta vi I-aş da. Deci cum spuneam, cum cunoaşteţi

şi dumneavoastră foarte bine legea, acest proiect trebuie revotat, de
aceea l-aţi şi pus pe ordinea de zi. Presupun că ştiaţi dinainte.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Mi-am imaginat că votul acordat odată este OK şi putem citi doar

procesul verbal. Rog secretariatul tehnic pregătiţi buletinele de vot pentru
doamna Mihailovici.

Mergem mai departe, la punctul 18.

Domnul Secretar General Tudor Toma
V-aş ruga domnule preşedinte, este punct pe ordinea de zi să

votăm, să numărăm, să validăm şi după aceea S~lmergem mai departe.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Trecem la următorul punct pe ordinea de ZI, proiect de

hotă râre .

Domnul Secretar General Tudor Toma
..... , .respectăm ordinea de zi da?

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Aşa vom proceda. Proiect de hotărâre pentru modificarea

anexei 1 la Hotărârea C.G.M.S. nr. 80/2009 .

Domnul Secretar General Tudor Toma
Cred că nu m-am exprimat corect. Nu putem să mergem mai

departe, este un punct pe ordinea de zi care ,trebui~(~·otat şi după care
Putem continua. ·.r _ ' ~.~=-_=--=--~./,\ ~c-:::.,_e=' C:-. '&. ',,''0\J \ /.\ .. r
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Vă rog să vă exercitaţi votul.
Supun la vot ca, comisia de numărare să fie una ŞI aceeaşI cu

comisia de validare.
Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? Ovoturi, abţineri?

Ovoturi.
Dacă votul s-a Încheiat, rog comisia de numărare şi validare să

meargă În spate să numere voturile. S-a terminat? V-aţi exercitat votul?
O rog pe doamna Nemeş să citească procesul verbal.

Doamna consilier general Nemeş Carmen Jonela
Proces verbal Încheiat astăzi 16.12.2009, orele 17.05 privind

modificarea componenţei comisiei pentru relaţia cu Uniunea Europeană.
S-a exprimat un număr de 44 de voturi pentru doamna Mihailovici

Virginia. Voturi pentru 26, voturi Împotrivă 18.
Se declară ales ca membru În comisia pentru relaţia cu Uniunea

Europeană doamna Mihailovici Virginia.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
În sală sunt 44 de consilieri generali.
Supun la vot proiectul de hotărân~ pentru modificarea

componenţei Comisiei pentru relaţia cu Uniunea Europeană din
cadrul Consiliului General al Municipiului Bucureşti.

Componenţa comisiei pentru relaţia cu Uniunea Europeană din
cadrul Consiliului General al Municipiului Bucureşti se modifică după
cum urmează: doamna Cristu Irinel se Înlocuieşte cu doamna Mihailovici
Virginia.

Prevederile Hotărârii C.G.M.B. nr. 289/2008 se modifică În mod
corespunzător prezentei hotărâri.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? Ovoturi, abţineri?
Ovoturi.

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
pentru modificarea anexei 1 la Hotărârea C.G.M.B. nr. 80/2009
privind numirea reprezentanţilor C.G.M.S. În Consiliul de
Administraţie şi În Adunarea Generală a Acţionarilor la SC REBU SA
şi abrogarea Hotărârii C.G.M.B. nr.143/2004.

Aştept propuneri.

Domnul consilier general Tica Horatiu
Se propune Înlocuirea domnului Mihai Neicu cu~~~~~ Rodica

Mândroiu În Consiliul de Administraţie. \ /" "'"":::-'~.::4t..-==:: _.-:::-~\\\ .. ~-,~
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Rog DATJ-ul să facă buletinele de vot pentru doamna Rodica

Mândroiu.
Acest proiect de hotărâre a fost iniţiat de domnul Primar General.
Supun la vot propunerea ca, comisia de numărare să fie una şi

aceeaşi cu comisia de validare.
Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? Ovoturi, abţineri?

Ovoturi.
Votul s-a încheiat, rog comisia de numărare şi validare să numere

voturile.

Doamna consilier general Nemeş Carmen Jonela
Proces verbal încheiat astăzi 16.12.2009 privind modificarea

anexei 1 la Hotărârea C.G.M.B. nr. 80/2009 privind numirea
reprezentanţilor C.G.M.B. în Consiliul de Admi istraţie şi în Adunarea
Generală a Acţionarilor la S.C. REBU S.A. şi abrogarea Hotărârii
C.G.M.B. nr.143/2004.

S-au exprimat un număr de 43 de voturi pentru doamna Rodica
Mândroiu. Voturi pentru 38, voturi împotrivă 5. Se declară aleasă
doamna Rodica Mândroiu ca reprezentant C.G.M.B în Consiliul de
Administraţie al S.C. REBU S.A ..

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre pentr modificarea anexei 1

la Hotărârea C.G.M.B. nr. 80/2009 privind numirea reprezentanţilor
CGMB În Consiliul de Administraţie şi În Adunarea Generală a
Acţionarilor la SC REBU SA şi abrogarea HCGMB nr.143/2004

Anexa 1 la Hotărârea C.G.M.B. nr. 80/2009 se modifică la punctul
1 astfel: domnul Neicu Mihai se înlocuieşte cu doamna Rodica Mândroiu.

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? Ovoturi, abţineri?
Ovoturi.

Acest proiect de hotărârea a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind aprobarea proiectului "Integrarea informaţiilor gestionate de
spitalele aflate În subordinea Administraţiei Spitalelor şi Serviciilor
Medicale Bucureşti În vederea centralizării şi urmăririi indicatorilor
medicali şi economico-financiari" În vederea depunerii şi finanţării
acestuia de către Ministerul Comunicaţiilor şi Tehnologiei
Informaţiilor prin Programul Operaţional Sectorial Creşterea
Competitivităţii Economice.
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Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? Ovoturi, abţineri?
Ovoturi.

Acest proiect de hotărârea a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind modificarea Hotărârii C.G.M.B. nr. 3211/01.11.2007 modificată
prin Hotărârea C.G.M.B. nr. 139/13.04.2009.

Cine este pentru? 32 de voturi, Împotriv~P O voturi, abţineri? 5
voturi (Ţapardel C., Sitaru J., Păduraru A., Drăgh~ci A., Popescu C.).

Acest proiect de hotărârea a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Şos. Bucureşti -
Ploieşti nr. 166, sector 1.

Vă rog să fiţi politicos altfel vă evacuez.

Domnul consilier general Popescu Costin Adrian
Mă speriaţi domnule preşedinte. Staţi puţin să Îmi revin că m-am

speriat de nu mai pot.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Vă previn domnule Popescu, este pentru a doua oara, dacă nu

sunteţi politicos vă evacuez.

Domnul consilier general Popescu Costin P~drian
Vă rog să respectaţi procedura de desfăşurare a şedinţei şi după

aceea ameninţaţi dumneavoastră.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Vă previn că atâta timp cât semnalaţi dorinţa de a vorbi va ofer

cuvântul.

Domnul consilier general Popescu Costin
Aveţi timp şapte ani cât v-aţi propus dumneavoastră să ameninţaţi

aveţi timp să ameninţaţi pe toată lumea cât vreţi nu pe mine.
Vreau să anunţ că grupul consilierilor PSD nu va vota nici un PUZ

În cadrul acestei şedinţe. Mulţumesc.
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul cu numărul 21 de pe ordinea de zi propusă,

proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal -
Şos. Bucureşti - Ploieşti nr. 166, sector 1.

Cine este pentru? 11 voturi, împotrivă? 2 voturi (Bădulescu A.,
VIădan F.), abţineri? 25 de voturi.

Acest proiect de hotărârea nu a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Emanoil
Porumbaru nr. 31, sector 1.

Cine este pentru? 30 voturi, împotrivă? 1 vot (Grigorescu R.),
abţineri? 10 voturi (Purcărea S., Scarlat H., Niţu R., Drăghici A.,
Popescu C., Ţapardel C., Sitaru J., Mihăilescu B., Rizoiu M.,
Nicorescu V.).

Acest proiect de hotărârea a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Calea Văcăreşti nr.
345-347-347A - Str. Ineluş nr. 2, sector 4.

Cine este pentru? 32 de voturi, împotrivă? 1 vot (Grigorescu R.),
abţineri? 7 voturi (Drăghici A., Rizoiu M., Ţapardel C., Păduraru A.,
Sitaru J., Nedelcu C., Popescu C.).

Acest proiect de hotărârea a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Jiului nr.111-113,
sector.

Cine este pentru? O voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? majoritate
de voturi.

Acest proiect de hotărârea nu a fost adoptat.

Intrăm pe ordinea suplimentară.
Supun la vot proiectul de hotărâre pentru modificarea anexei la

Hotărârea C.G.M.B. nr.44/2008 privind aprobarea indicatorilor
tehnico-economici aferenţi studiului de fezabilitate pentru obiectivul
de investiţii Extindere Teatrul Masca.

Comentarii? Nu sunt.
Cine este pentru? 11 voturi (Drăghici A., Rizoiu M., Ţapardel C.,

Păduraru A., Sitaru J., Nedelcu C., Popescu C., Purcărea S., Meran D.,
Poteraşu C., Scarlat H.), împotrivă? O voturi, abţineri? 24 voturi.

Acest proiect de hotărârea nu a fost adoptat. I
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Vă informez că următoarele trei puncte sunt cu 37 de voturi.
Supun la vot proiectul de hotărâre pentru modificarea şi

completarea Hotărârii C.G.M.B. nr.201/2009 privind aprobarea
amplasamentelor situate În pasajul din Piaţa Universităţii pe care
vor fi amenajate spaţii cu altă destinaţie decât aceea de locuinţă,
conform profilelor de activitate stabilite, precum şi a documentaţiei
de organizare a procedurii de licitaţie publică cu strigare În vederea
Închirierii acestora.

Cine este pentru? 32 voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 7 voturi
(Meran D., Scarlat H., Poteraşu C., Purcărea S.: Niţu R., Grigorescu R.,
Tănase 1., ).

Acest proiect de hotărârea nu a fost adoptat.

Supun la vot proiectul de hotărâre privi d vânzarea către SC
Remax Imobiliare SRL a terenului În suprafaţă de 151,70 mp.,
proprietatea municipiului Bucureşti, reprezentând cota indiviză de
28,52% din suprafaţa totală de 526 mp. situat În Str. Mihai
Eminescu nr.165, sector 2.

Cine este pentru? 25 voturi, împotrivă? 5 voturi (Meran D., Scarlat
H., Poteraşu C., Niţu R., Grigorescu R.), abţineri? 6 voturi (Purcărea S.,
Tănase 1., Drăghici A.,. Popescu C., Ţapardel C., Sitaru J.).

Acest proiect de hotărârea nu a fost adoptat.

Supun la vot proiectul de hotărâre privind reglementarea
raporturilor contractuale cu utilizatorii spaţiilor În care se
desfăşoară activităţi conexe actului medical, spaţii aflate În imobile
proprietate privată a Municipiului Bucureşti.

Este vorba de cabinetele de tehnică dentari3.
Cine este pentru? 39 voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? O voturi.
Acest proiect de hotărârea a fost adoptat.

Supun la vot proiectul de hotărâne privind aprobarea
proiectului "Consolidare, restaurare şi conse vare Arcul de Triumf"
şi a cheltuielilor legate de proiect, pentru solicitare finanţare
nerambursabilă prin Programul Operaţional Regional 2007-2013,
Axa prioritară 5, Domeniul major de intervenţie 5.1.

Cine este pentru? 37 voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 2 voturi
(Poteraşu C., Scarlat H.).

Acest proiect de hotărârea a fost adoptat.

Supun la vot proiectul de
documentaţiei tehnico-economice
economicI aferenţi proiectului

hotărâre privind aprobarea
şi a indicatorilor tehnico-

"Co~solidare, restaurare şi
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conservare Arcul de Triumf", pentru solicitare finanţare
nerambursabilă prin Programul Operaţiona I Regional 2007-2013,
Axa prioritară 5, Domeniul major de intervenţie 5.1

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi, abţineri?
O voturi.

Acest proiect de hotărârea a fost adoptat.

Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea
proiectului "Reabilitare şi consolidare muzeu Dr. Nicolae Minovici"
şi a cheltuielilor legate de proiect, pentru solicitare finanţare
nerambursabilă prin Programul Operaţionall Regional 2007-2013,
Axa prioritară 5, Domeniul major de intervenţie 5.1

Cine este pentru? 35 voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 2 voturi
(Tănase 1.,Scarlat H.).

Acest proiect de hotărârea a fost adoptat.

- la ora 16.40 a venit domnul consilier Budulan Pompiliu -

Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea
documentaţiei tehnico-economice şi a indicatorilor tehnico-
economici aferenţi proiectului "Reabilitare şi consolidare muzeu Dr.
Nicolae Minovici", pentru solicitare finanţarE~ nerambursabilă prin
Programul Operaţional Regional 2007-20113, Axa prioritară 5,
Domeniul major de intervenţie 5.1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, împe>trivă? O voturi, abţineri?
O voturi.

Acest proiect de hotărârea a fost adoptat.

Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea
proiectului "Consolidare, restaurare şi conservare Observator
Astronomic Vasile Urseanu" şi a cheltuielilor legate de proiect,
pentru solicitare finanţare nerambursabilă prin Programul
Operaţional Regional 2007-2013, Axa prioritară 5, Domeniul major
de intervenţie 5.1

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi, abţineri?
O voturi.

Acest proiect de hotărârea a fost adoptat.

Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea
documentaţiei tehnico-economice şi a indicatorilor tehnico-
economicI aferenţi proiectului "Consolidare, restaurare şi
conservare Observator Astronomic Vasile Urseanu", pentru
solicitare finanţare nerambursabilă prin F1rogramul Operaţional
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Regional 2007-2013, Axa prioritară 5, Domeniul major de intervenţie
5.1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi, abţineri?
Ovoturi.

Acest proiect de hotărârea a fost adoptat.

Supun la vot proiectul de hotărârE~ privind aprobarea
proiectului "Consolidare, restaurare şi conservare Casa Cesianu" şi
a cheltuielilor legate de proiect, pentru solicitare finanţare
nerambursabilă prin Programul Operaţional Regional 2007-2013,
Axa prioritară 5, Domeniul major de intervenţie, 5.1.

Domnul consilier general Tănase Ion GabriE~!
Domnule preşedinte, la sursele de finanţare apare o cifră destul de

ciudată. La punctul III TVA 113 miliarde, ceea ce , 113 miliarde
numai TVA. Este o eroare care trebuie Îndreptată,

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Doamna director de la Direcţia Managementul Creditelor Externe

este În sală şi poate ne lămureşte.

Domnul consilier general Tănase Ion Gabriel
TVA-ul este mai mare decât valoarea investiţiei.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Puteţi veni doamna director. Este o eroare materială? Poate ne

c1arificaţi doamna Person, pentru că trebuie să dElm un vot.

Domnul consilier general Purcărea Sorin
Domnule preşedinte, referindu-ne la aceste proiecte de pe ordinea

suplimentară, după cum aţi observat ca şi În procedura de vot nu ne-am
abţinut, le-am votat, considerăm că sunt şi oportune şi mai mult decât
atât Într-o necesitate de urgenţă, dar aş vrea să atrag atenţia
executivului asupra seriozităţii cu care materialele au fost pregătite şi
ne-au fost Înmânate, În cazul de faţă TVA-ul este mai mare decât
valoarea investiţiei şi probabil că este o eroare, dar astfel de materiale ar
fi de preferat să fi evitat să fie puse pe ordir ea suplimentară şi să
rămână pe ordinea de zi a şedinţei ordinare pentru a avea timp să le
studiem, să nu putem fi apoi acuzaţi că din considerente politice am
votat Împotriva acestor proiecte. Mulţumesc, ~.< ~<--:~'-.,
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Domnul Primar General Sorin Mircea Opre~~cu
Să vă spun şi eu câteva lucruri. Proiectele au mers liniştit o

perioadă de timp normală după care a Început urcatul Golgotei şi alea au
fost În felul următor: tovarăşul Micula de la A ociaţia Interjudeţeană,
marele preşedinte pe care nu mai departe decât ieri am făcut
propunerea să plece să ne lase În pace, a gândit că ce minunat este ca
din cei 3 ani şi jumătate cât au trecut să poatEI să cheltuiască sumele
acestea pentru monumente pentru că În judeţul Ilfov nu are monumente
şi mi-a trimis o hârtie prin care mă anunţă că Începând cu data de 18
decembrie să Înceteze orice fel de proiect care se Înaintează până În
luna februarie. Deci, lăsând la o parte că probabil că aşa este regula În
relaţia lui cu Uniunea Europeană sau cu Ministerul Dezvoltării, eu am
aşteptat aceste trei patru proiecte, le-am aşteptat tot anul să pot să repar
Arcul de Triumf, să pot să repar vila Mina Minovici, să pot să repar Casa
Cesianu şi Observatorul. Dacă am descoperit "ceva" acolo este clar că
este o eroare materială, deci vă rog să fiţi de acord să o refacem pe loc
cu doamna director Person pentru că pierd banii. Acesta este adevărul.

Domnul consilier general Pop Romeo Teodpr
Vreau să vă spun şi eu o poveste, tot mai avem timp. În anul 2005

s-a luat hotărârea să se facă 6 muzee, să se intre Într-o reabilitare
importantă. Trei pe fondurile primăriei, trei pe fonduri europene. Cele trei
pe fondurile primăriei, mă refer la Amann, Seve eanu şi Ştork sunt gata
din anul 2008, celelalte trei sunt Încă În faza incipientă consider eu chiar
dacă noi aprobăm proiectul astăzi şi aici am avut o discuţie foarte
importantă atunci, mai ales cu Mina Minovici pentru că de vreo 12 ani
toată presa vorbeşte de Mina Minovici. Rugămintea mea este să votăm
aceste proiecte şi dacă se poate să accelerăm procesul pentru că din
2005 până În 2009 nu am făcut nimic pentru aceste .

Domnul consilier general Popescu Costin
ÎI rog şi eu pe domnul preşedinte al Comisiei economice să ne

spună punctul de vedere al dânsului la acest punct. Mulţumesc.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Îi solicitaţi domnului Băcăinţan un punct de vedere?

Domnul consilier general Voicu Mihai
Domnilor colegi, domnule Primar General, vreau să spun că la

comisie au venit aceste documente ieri şi doamna Person tot ieri le
primise, deci ele au venit târziu şi acolo unde trebuiau să sosească mai
demult. Este o ultimă şedinţă În care se pot aproba aceste fonduri altfel
se pierd. Şi am rugămintea că dacă, cumva nu trece acum SqU pacă
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doamna Person nu poate face corectura, poate dacă avem la
următoarea şedinţă că am văzut că sunt semnc3turi pentru şedinţa de
Îndată. Să nu pierdem banii pentru că este păcat. Poate doamna Person
face corectura acum pe loc şi să nu mai trecem uma, să spunem 19%
TVA-ul şi gata. Domnul primar sunteţi de acord?

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Absolut de acord. Sigur că da. Nu cred că asta este nicIo

problemă. Fie vorba Între noi, este ultima persoană care ar putea să aibă
vreo SUspIciune .

Domnul consilier general Băcăintan Irimia Qabriel
Dacă Îmi permiteţi, ieri domnul Popescu a fost invitat la această

comisie şi nu a venit la ora 13, a lipsit, ne cerem scuze. Nu este nicio
problemă, noi ne-am cerut scuze. Şi noi ne-am fi dorit ca să nu fie pe
ordinea suplimentară. Am fi dorit să fie şi noi ne dorim ca
materialele să vină În termenul legal. Problema este că fiind ultima
şedinţă din acest an, ar fi bine să votăm acest proiect. Ieri am primit
aceste materiale chiar În timpul şedinţei. asta an spus. Da, am dat aviz
favorabil. Dumneavoastră nu aţi participat la această şedinţă.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Doamna Person, aveţi posibilitatea să face'ţi modificarea acum sau
?..........

Doamna Director Person Anghel Ileana
Am scris greşit un unu În plus. M-am grăbit pentru că trebuie să ne

Încadrăm În termenul de depunere pentru 18 decembrie când a stabilit
Agenţia de Dezvoltare şi am pus un 1 În plus. ÎI scot, l-am tăiat,
deci un milion trei sute zece mii nouă sute cincisprezece este valoarea
TVA-ului. Este greşeala mea. Îmi cer mii de scuze.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Haideţi să facă cineva un amendament la proiectul propus. Domnul

Popescu, haide şi arătaţi-ne cum ne salvaţi. Vă rog frumos precizaţi
suma exactă şi acesta va constitui amendamentul.

Domnul consilier general Popescu Costin
Propunem un amendament domnule

amendamentul este ca suma să fie 1.310.915,65
preşedinte.
ONo

La TVA
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Unde? În anexă sau la ce articol? Domnul Gâf Deac dati-i o mână

de ajutor domnului Popescu. Vă rog frumos, haideţi să clarificăm, nu
putem face un amendament În aer. Spuneţi ce articol.

Domnul consilier general Gâf Deac Ioan
La amendamentul domnului Popescu, a se reţine În text următorul

aspect: unde scrie sursele de finanţare estimate pentru realizarea
proiectului sunt două puncte, acolo puneţi şi amendamentul domnului
Popescu.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot amendamentul domnului Adrian Popescu cel mare şi

anume Înlocuirea cifrei din proiectul prezentat cu 1.310.915,65 RON la
TVA-ul total.

Cine este pentru? majoritate de voturi, împo rivă? O voturi, abţineri?
O voturi.

Acest amendament a fost adoptat.

Supun la vot proiectul în integralitatea lui, proiect de hotărâre
privind aprobarea proiectului "Consolidare, restaurare şi
conservare Casa Cesianu" şi a cheltuielile r legate de proiect,
pentru solicitare finanţare nerambursabilă prin Programul
Operaţional Regional 2007-2013, Axa priorita ă 5, Domeniul major
de intervenţie 5.1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi, abţineri?
O voturi.

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Supun la vot proiectul de hotărârE~ privind aprobarea
documentaţiei tehnico-economice şi a indicatorilor tehnico-
economiCI aferenţi proiectului "Consolic are, restaurare şi
conservare Casa Cesianu", pentru solicitare finanţare
nerambursabilă prin Programul Operaţional Regional 2007-2013,
Axa prioritară 5, Domeniul major de intervenţie 5.1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împo1rivă? O voturi, abţineri?
O voturi.

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Supun la vot proiectul de hotărâre privind stabiJjr,ea nivelurilor
impozitelor şi taxelor locale În municipiul Bucure§f:i,~~ru anul
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Domnul Primar General Sorin Mircea Opre~~cu
Vă rog domnilor consilieri, este vorba de o hotărâre de Guvern cu

mărirea taxelor, iar noi ca să putem să reacţionăI~ şi să ştergem cei 10%

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
29 voturi pentru, Împotrivă? O voturi, abţineri? 8 voturi

(Ţapardel C., Sitaru J., Pădurarau A., Purcărea S., Scarlat H., Poteraşu
C., Niţu R., Tănase 1.).

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Domnul consilier general Purcărea Sorin
Vreau să vă explic puţin mai ales pentru colegul şi să Îi arăt

domnului coleg că noi am Înţeles Încă de data trecută când au fost
făcute două amendamente dacă vă aduceţi an1inte. Primul a fost cu
reducerea bonificaţiei pentru plata , creşterea bonificaţiei de la 7 la
10%, acest amendament a fost adoptat şi al doilea, menţinerea taxei de
0,5% pentru taxa hotelieră. Acesta de asemenea a fost adoptat. Sunt
prezente În acest proiect aceste două amendamente? Dacă nu, acesta
este motivul pentru care noi ne-am abţinut. Dacă da, de aceea l-am
rugat pe domnul preşedinte să menţină puţin procedura de vot să ne
lămurim şi dacă da, ÎI votăm.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Doamna Boncotă este În sală şi vă poate rălspunde. În primul rând

s-a votat, În al doilea rând În general când sunteli 1 deja În procedură de
vot nu ne mai putem exprima.

Doamna Boncotă Lenuta - director executiV Directia Venituri
Bonificaţia este cea adoptată de dumneavoastră În şedinţa

anterioară de 10% Însă taxa hotelieră nu poate fi modificată, ea conform
legii trebuie adoptată până la 31 mai ale anulu precedent. Nu acum.
Aceea este data legală când se poate adopta o hotărâre pentru această
taxă. Acum este 3%. La 31 mai anul viitor .

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea plafonului

prevăzut de articolul nr.178 din Ordonanţa Guvernului României nr.
92/2003, republicată, cu modificările şi completările ulterioare.

Cine este pentru? 33 voturi, Împotrivă? O voturi, abţineri? O voturi.
Acest proiect de hotărâre a fost adoptat. ,,'

Dragi colegi, mai rămâneţi În sală vă rog.
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Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnule preşedinte, doamnelor şi domnilor consilieri, chestiunea

stă În felul următor: am pregătit Într-o locaţie care este terminată, a
municipalităţii, un bloc de 60 de garsoniere din care 38 sunt ocupate
abuziv şi vroiam să vă prezint lista de urgenţă pentru cei care de
aproape câteva luni de zile , chestiunea stă În felul următor: v-aş
propune ca marţi pentru că luni este comemorarea pentru eroii revoluţiei
şi marţi, dar v-aş propune marţi o jumătate de oră să fiţi de acord să ne
Întâlnim pentru că, conform hotărârii dumneavoastră să puteţi să
aprobaţi această listă de urgenţă. Ei sunt În număr de aproape 28 de
familii. Chiar dacă ei nu vor intra poimâine În casă gândiţi-vă că oamenii
aceştia chiar nu au unde să stea. Doriţi să o punem miercuri, nu este nici
un fel de problemă. Eu mă gândesc la timpul dumneavoastră de
sărbători.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Dar de ce nu facem una de Îndată acum. Avem lista?

Domnul Primar General Sorin Mircea Opres~:u
Nu am la dispoziţie sinteza dosarelor lor şi aşa mai departe. Eu vă

mulţumesc respectuos. Eu nu eram pregătit pentru aşa ceva. Eu vă
mulţumesc, dacă aveaţi Încredere Îmi dădeaţi atunci voie să semnez
urgenţele şi să răspund.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Putem face o şedinţă de Îndată şi putem vota această listă pentru

că avem semnăturile.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Sunteţi de acord atunci să o facem mie curi dimineaţă la ora

10.00? Nu sunteţi? O lăsăm luni pe 21 la ora 13.00? Este bine?
Domnilor consilieri, sunteţi de acord să fac 20 şi .... , cred că 27 de
repartiţii sub răspunderea mea directă faţă de dumneavoastră şi
dumneavoastră să o validaţi În ianuarie? Sau să ridicaţi problemele
respective? Sunteţi de acord?

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Este mai mult un acord tacit pe care ÎI dăm domnului Primar

General pentru că ..., este o situaţie care nu a mai apărut, vă supun la
vot acordul de principiu al Consiliului General de a-I jmputernici pe

,..-(!'.. ,~.

Primarul General să repartizeze În regim de urgenţ~l'~de locuinţe cu
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Deci există o prevedere aici ... , vă supun la vot acordul de principiu
de a-I Împuternici pe Primarul General să atril:uie 27 de locuinţe de
necesitate sau de urgenţă urmând ca lista repartiţiilor respective să fie
analizată În prima şedinţă a Consiliului General din luna ianuarie.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi, abţineri?
O voturi.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Vă mulţumesc frumos. Sărbători fericite!

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Dragi colegi aţi dat cuvântul unei doamne care reprezintă Asociaţia

de Proprietari din Tarlaua 468.

Doamna Dimir Cristina
Mă scuzaţi, şi cetăţenii sunt importanţi pentru dumneavoastră sau

nu? Că dacă nu, plec şi am terminat. Este a doua oară când Încerc să
iau cuvântul şi nu sunt ascultată. Mă scuzaţi dar sunt siderată.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Doamnă, fără Îndoială aveţi dreptul să vă adresaţi În faţa

Consiliului General, am votat chestia aceasta şi puteţi să o faceţi. Aşa
cum v-a precizat colegul meu, ar fi fost de preferat ca acest demers să ÎI
amânaţi pentru luna ianuarie. În măsura În care domnul Primar General
doreşte să vă asculte .

Doamna Dimir Cristina
Domnule Primar General poate doriţi să ne ascultaţi şi pe noi. Vă

mulţumesc.
Reprezentăm o asociaţie de proprietari, sur tem În jur de 4000 de

familii undeva În sectorul 1. Suntem acolo de cErtva timp, am avut şi o
stradă care ne ajuta să ajungem la casele noastre, este Vadul Moldovei
din nefericire În 2007 această stradă a dispărut. Juridic şi fizic ea Încă
există doar că a fost transferată din domeniul public al statului În
domeniul silvic fiind În administrarea Regiei Nationale a Pădurilor. În
primăvară Regia Naţională a Pădurilor a pus o barieră acolo Iăsându-ne
practic fără acces la casele noastre. Acum funcţionăm pe drumul acesta
din bunăvoinţa acestei Regii Naţionale a Pădurilor prin adrese şi solicitări
nenumărate. Această stradă pentru a circula pe ea din nou am făcut zeci
de petiţii, mă bucur că În sfârşit am reuşit să vin În faţa dumneavoastră şi
să vă spun toată situaţia. Ca să se redea această stradă domeniului
public În administrarea Municipiului Bucureşti, Înţeleg că dumneavoastră
doamnelor şi domnilor consilieri, domnule primar, este În puterea

\ -~
dumneavoastră şi stăm la bunăvoinţa dumneavoastrC\ de a iniţia un
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proiect de hotărâre prin care să solicitaţi Guvernului României revenirea
acestei străzi care Încă din 1931 a fost În patrimoniul PMB şi să ne daţi
voie să mergem acasă.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Mă iertaţi, poate am Înţeles eu greşit, este 'Iorba de Podul Otopeni

dreapta şi strada care nu mai apare În nici un fel de cadastru.

Doamna Dimir Cristina
Este vorba de strada pe care şi dumneavoastră ŞI nOI ŞI

bucureştenii ne ducem copiii la Grădina Zoolo~Jică, este vorba despre
Vadul Moldovei. Este singurul acces viabil.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
V-aş ruga să vă faceţi timp luni după amiază sau marţi după

amiază pe la 14.30 -15.00 să poftiţi să vă spun că sunt câteva lucruri
acolo pe care va fi foarte interesant şi pentru dumneavoastră aşa cum a
fost şi pentru mine.

Doamna Dimir Cristina
Eu sunt absolut convinsă, de aceea am şi spus că las la aprecierea

dumneavoastră şi chiar v-aş ruga dacă se pc ate ca În şedinţa din
ianuarie să găsim o soluţie.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Putem să Încercăm, faţă de toată lumea, să Încercăm să găsim o

soluţie.

Doamna Dimir Cristina
Exact, să găsim soluţia să ajungem şi noi acasă.

Domnul Primar General Sorin Mircea Opres~~u
Vă mulţumesc.

Doamna Dimir Cristina
Eu vă mulţumesc.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnul Popescu acolo au fost.. , cum adică suntem 2 de la

PD-L? Aveţi halucinaţii? Luaţi pastile? la număra1i Încă o dată să vedeţi
cât sunt. Dacă aveţi un tratament comunicaţi-ne. \/ă rog frumos număraţi
câţi sunteţi de la dumneavoastră şi câţi suntem rloi. Acestea fiind spuse,
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sunt extrem de trist că domnul Popescu nu a luat medicaţia pe ziua de
astăzi, declar şedinţa Închisă.

Domnul consilier general Popescu Costin
Dacă mă jigniţi sunteţi măgar.

Şedinţa s-a Încheiat la ora 16.55.
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